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V soboto smo imeli akcijo v Šentjerneju. Bilo nas je komaj za en avtobus, imeli smo se pa.. 
Poglejte na drugo stran in se prepričajte! 

V Cerkljah proslavili 
Pan slovenske vojske 
V p a r a d i sodelovala tudi oklepna vozila, zajeta v 

bitki v Krakovskem gozdu 
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Cerklje, 27. maja - Na voja
škem letališču v Cerkljah ob Krki 
se je na osrednji proslavi Dneva 
slovenske vojske zbralo kakih 
6.000 obiskovalcev in vojakov. 
Praznovanja so se v tem oživlja-
jočem se edinem slovenskem 
vojaškem letališču poleg obram
bnega ministra Jelka Kacina, na
čelnika generalštaba slovenske 
vojske generalpolkovnika Albina 
Gutmana, državnega sekretarja 
za obrambo Mirana Bogataja, 
ministra Lojzeta Janka in drugih 
najvišjih slovenskih častnikov in 
politikov udeležili tudi predstav
niki avstrijskih in madžarskih 
oboroženih sil. Po pregledu čas
tne čete sta Kacin in Gutman 
predala slovenski vojski nov vo

jaški prapor, s katerim sta sim
bolično obeležila preimenovanje 
Teritorialne obrambe v Sloven
sko vojsko, zatem pa sta slav
nostno poimenovala najnovejšo 
pridobitev slovenskega vojaške
ga letalstva, tri letala Pilatus 
PC9, po najstarejših slovenskih 
mestih. Dvosedežni propelerski 
enomotomiki švicarske proi
zvodnje, v katerih pa ni sedel 
noben nekdanji "brežiški" pilot, 
tako nosijo imena Ptuja, Pirana 
in Škofje Loke. Tej slovesnosti 
je sledil mimohod vseh rodov 
slovenske vojske, kjer so v kolo
ni oklepnikov posebno pozor
nost vzbujala oklepna vozila 
nekdanje jugoslovanske arma
de, ki so jih naši teritorialci zajeli 

Pilatus PC 9 

julija 1991 v bitki v Krakovskem 
gozdu. Povorko so v nizkem letu 
preletela že omenjena letala 
PC9 ter pet helikopterjev Bell 
312 in Bell 203. Poseben pečat 
slovesnosti v Cerkljah pa je dala 
slovesna prisega 1.500 mladih 
vojakov iz vse Slovenije, ki jih je 
pozdravil tudi brežiški župan 
Jože Avšič. Slavnostni govornik 
Jelko Kacin je med ostalim pou
daril pomen slovenske vojske v 
procesu osamosvajanja in da
nes ter spomnil na 15. maj 1991. 

leta, ko so na Igu pri Ljubljani in 
v Pekrah pri Mariboru ustanovili 
prva učna centra za slovenske 
vojake pri nas. Ta datum se po 
sklepu, ki ga je minuli četrtek 
sprejela slovenska vlada, odslej 
praznuje kot Dan slovenske voj
ske. Minister Kacin je omenil še 
nujnost nadaljnega razvijanja 
obrambne moči slovenske voj
ske in ob zaskrbljenosti zaradi 
razvoja dogodkov v BIH poudaril 
željo po čim boljših odnosih z 
vsemi sosedami. (ES) 

Kmalu ISO let proizvodnje papirja 

V podjetju Radečepapir mislijo s 

Kljub težavam, ki jih ima podjetje Radečepapir, pa 
utegne dober sanacijski program, kije že pripravljen, 
prispevati k ureditvi in boljši učinkovitosti poslovanja 

Radeče, 26. maja - Že leta 
1750 so v dolino reke Sopote 
prišli tujci, takratnim domači
nom neznani ljudje, in postavi
li "čuden" mlin, v katerem so 
mleli les za papir. O prvi proi

zvodnji papirja v Radečah ob-
stajojo in pričajo zgodovinski 
zapiski. Danes podjetje proi
zvaja okolju prijazene in kvali-
ieiuc papirnate izdelke in pa
pir. 

Stavb« podjetja Radečepapir v dolini reke Sopote 

Na podlagi raznih virov in po
datkov obstaja zabeleženo, da 
je bila prva prava mašina za 
proizvodnjo paprija v Radečah 
postavljena leta 1901, drugi stroj 
so 1937. leta pognali bratje Piat-
nik, tretji je bil postavljen leta 
1965, četrti 1976 in 1980. leta 
še peti, zadnji stroj. Od leta 1973 
obratuje tudi Muflon, danes 
proizvodnja št. 3 v podjetju Ra
dečepapir, ki proizvaja pred
vsem samolepilne izdelke. Letna 
proizvodnja podjetja je cca. 
36.000 ton kartona in papirja. V 
podjetju je približno 900 zapo
slenih, od tega 7,5 odstotka z 
višjo ali visoko izobrazbo. 

Podjetje je bilo celo poslovno 
leto 1994 v hudih težavah. Ko 
je bil v Državnem zboru sprejet 
Zakon o sanaciji podjetja Rade
čepapir, je bila podjetju odobre

na 1 mrd tolarjev pomoči. Polo
vica teh sredstev je bila pridob
ljena že v mesecu novembru 
lanskega leta, druga polovica pa 
je bila na račun podjetja nakaza
na zadnje dni aprila, torej že v 
času, ko je podjetje kot njegov 
generalni direktor prevzel g. Ja
nez Bolta. 
Razgovor z njim objavljamo na. 
4 . s t r an i , (dama) 

( l M KRŠKO 
CKŽ23 

kratkoročna posojila i 
posredovanje pri prodaji 
in nakupu nepremičnine 
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Secunty - varnost la pridne 
ali la ta grde? 

V Ljubljani smo preživeli sejem "Securitv", ki nas je podučil 
(tudi) o tem, kaj vse lahko za potrebe naše osebne, poslovne tn 
še kakšne varnosti storijo zasebne varnostne agencije. Osnovni 
(propagirani) moto sejma je bil: "Hvala Bogu, da se Slovenci 
končno začenjamo zavedati potrebe, da predvsem sami storimo 
čim več za svojo varnost!" 

Pustimo tiste, ki že uporabljajo storitve različnih agencij, od 
varovanja poslovnih in stanovanjskih objektov, do fizične zaščite 
lastne osebe in družinskih članov. Ti imajo sredstva in vedo. kako 
se lahko tem rečem streže. Danes je tudi že razjasnjeno to, da 
je elektronsko varovanje enako (če ne bolj) zanesljivo kakor živa 
straža. Mnogi pa se ne znajdejo v kriminalu, ki okrog nas dnevno 
narašča. Zato bodo slej ali prej morale (tudi) ustrezne službe ljudi 
sistematično poučiti vsaj o nekaterih ukrepih, s katerimi si lahko 
sami povečajo varnost. Ne bo pa to dovolj. 

Zaenkrat pri nas naraščajoče prestopništvo in kriminal večina 
še bolj sluti, kakor da bi ga občutila. Bojim pa se, da ne bo ostalo 
pri tem. Z večanjem socialnega prepada, razlike med bogatimi in 
revnimi se bodo stvari pač nujno zaostrovale. Tisti, ki bodo potre
bovali zaščito pred nepridipravi, si jo bodo kupili, oni, ki bodo 
potrebovali varstvo pred posegi pravice, pa si bodo kupili pravico 
in z njo oblast. Ljudje so pač požrešni in vsakdo bi raje bil nekoliko 
bogatejši, kakor ostal enako bogat ali celo enako reven. Z uvaja
njem liberalne poslovnosti smo nekako etablirali tudi moralo, po 
kateri je pač stvar žrtve, če dovoli, da je žrtev. Tisti, ki ga zasačijo 
pri nečednem početju (recino pri goljufiji ali s kako nedovoljeno 
"robo") je pač imel smolo, če ima še večjo smolo, izgine za nekaj 
časa iz javnosti (na "okrevanje") in nato ponovno zaživi polno 
življenje. In proti temu nismo cepljeni niti v naši regiji. Sreča je 
na strani pogumnih. 

Problem se bo še zaostril, ko se bodo tako pogumni uspeli 
dovolj organiziratijjda bodo postali neranljivi. In k temu bodo 
prispevali svoj del«ž zmede tudi obupani. Roparski napadi na 
potnike, ki v (nezaklenjenih) avtih čakajo na zeleno luč semaforja, 
ugrabitve otrok, pretepi in izsiljevanja nedolžnih žrtev - talcev se 
več ne dogajajo samo v Italiji. Če sodimo po nedavnem dejanskem 
in nato še propagandnem spopadu med policisti in lumpi, so te 
travice že kar lepo pognale korenine tudi v Sloveniji. Zal očitno 
hodijo slovenski prestopniki pogosteje na študijska potovanja v 
tujino kakor ostali poslovneži, ki bi to tudi morali početi. Brez 
kančka cinizma. Če se zunaj lahko nabere dovolj znanja in poslov
nih stikov za vse, zakaj se ga ne bi za uspešno prestopništvo?! 
In ostaja dejstvo, da so lopovi vedno za korak pred policisti. Tudi 
v uporabi najnovejših znanstvenih dosežkov. Kakšno je sporočilo? 
Ali se kdo v Sloveniji sploh zaveda, da ni vse samo permanentni 
televizijski (predvolilni) show in medstrankarski ali medleaderski 
boj za stolčke. Gre zares in nekdo bo moral začeti dokazovati 
Slovencem, da je nečedno početje vedno nečedno. Ali pa bodo 
poštenjaki (p)ostali samo še izjeme. Ob tem ali kljub temu, da se 
vse stranke in vsi kandidati borijo za poštenost in za dobro naše 
države. Če nam to ne uspe, bomo šli v maloro in bomo dejansko 
(p)ostali del Bizanca. Pa če še tako rinemo v Evropo, (ika) 

::-:::: : : : 

ZA NAROČNIKE SO MALI OGLASI 
BREZPLAČNI 

TUKAJ BI BIL LAHKO VAŠ OGLAS! 
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Naš glas - mladi dopisniki v Šentjerneju 

Če že ne znaš plesnih korakov, pa te glasba vseeno privzdigne, 
se spravi v vrsto in veselo racaj za prvim, poj, migaj, brundaj... 

V slaščičarni Košak so nam obilno postregli; dobili smo sladoled 
in torte in še sladoleda in še in še... 

Šentjernej, 27. maja - V našem uredništvu se je zbralo pol 
novinarjev in šestnajst naših dopisnikov. Tiste, ki so se odzvali 
na naš razpis in poslali svoja besedila na temo »Družina«, smo 
povabili na izlet v prijazno šentjernejsko slaščičarno Ivanke 
Košak. Nato smo pred tamkajšnjo osnovno šolo risali na papir 
in asfalt, delali letala iz papirja in plesali. 

Barvne krede so bile imenitne, prazen asfalt pa še bolj. Kar 
klical je, da smo nanj risali rožice... 

_ SLAŠČIČARNA 
H IVANKA KOŠAK 
W TRUBARJEVA 3 ŠENTJERNEJ 
V TEM068) SI 860 

IZDELUJEMO VSE VRSTE TORT 
PO NAROČILU. SLAŠČICE, DO-
MAČ S1ADOLED. SADNE KUPE 
IN OSTALE DOBROTE 

SSgfcĵ K 

Kati in Petra: če ti je vroče, se pač nekam čičneš. 

Sandi in Petra: midva se takole najlaže pogovarjava. 

To je na prvi pogled le en velik 
striček, ki dela majhne avijon-
čke... V resnici pa je naš ured
nik. 

Otroci so re
snično uživali, 
starši, ki so 
prišli z njimi pa 
tudi. Vlečenje 
vrvi je hinav
sko: najprej 
potegneš ma
lo, potem pa 
čedalje bolj, 
dokler na kon
cu ne ostaneš 
brez sape. 

Potem so Hariekinke povabile k plesu tudi ostale udeležence 

Joj, ti si pa ta-
kooo veeeee-
likkkk! 

NAŠ GLAS - Časopis za Posavje in okolico. Izdaja IR inženiring, Krško - Odgovorni urednik: Ivan Kastelic - Naslov uredništva: Naš glas, CKŽ 23, 68270 Krško -
Telefon/telefax: 0608/21-868, telefon: 0608/22-791 - Grafična priprava in tisk: Papiroti - vse iz papirja Krško, d.o.o. - Rokopisov in fotografij ne vračamo, pisem bralcev 
ne lektoriramo, pridržujemo si pravico do krajšanja - Naš glas izhaja vsako sredo, zadnji rok za oddajo nujnih obvestil je ponedeljek do 10. ure - Naš glas plačuje davek 
od prometa proizvodov po stopnji 5% - Cena posamezne številke 100 tolarjev, za naročnike 80 tolarjev, za tujino 900 tolarjev (poštnina + carina) - OGLASI: 1 cm v 
koloni za ekonomske oglase 1.300 tolarjev, na prvi strani 100% in na zadnji strani 80% dražje; razpisi, licitacije ipd. 1.600 tolarjev. Za naročnike mali oglas brezplačen, 
za nenaročnike do deset besed 1.100 tolarjev, vsaka nadaljnja beseda 100 tolarjev. Cene veljajo od 1.4.1995. 
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Tiskovna konferenca Agencije RS za 
plačilni promet, nadziranje in informi

ranje. Podružnice Kršho 

Je posavsko gospodarstvo 
res ie postrgalo dno? 

Krivulja uspešnosti poslovanja pravnih oseb iz Posa-
vja bi po rezultatih, doseženih konec leta 1994, uteg
nila še naraščati. V izkazanem dobičku dobiva zaseb

ni sektor čedalje večjo težo. 

Krško, 23. maja - V Agenciji 
so na osnovi obdelave obraz
cev statističnih podatkov bi
lance uspeha in bilance stanja 
pripravili pregled rezultatov 
poslovanja pravnih oseb v Po-
savju v letu 1994. Čisti dobiček 
iz poslovanja je izkazalo 494 
pravnih oseb, kar predstavlja 
več kot 60 odstotkov vseh 
pravnih oseb (813), ki so 

obrazce stat. podatkov Agen
ciji tudi oddale. 

V Posavju je bilo v minulem 
letu obračunanih za 91.569 mili
jonov tolarjev prihodkov pravnih 
oseb, od tega je bilo 52% pri
hodkov ustvarjeno v občini 
Krško, 29% v občini Brežice in 
19% v občini Sevnica. Prihodki 
so bili za približno 3% višji od 

Savaprojekt 

Prihodnost 
prinaša nove 
evropske 
predpise 

Ante Markovič, dipl.ing 
gradbeništva, namestnik di
rektorja Savaprojekta: "Živimo 
na potresno aktivnem področju, 
ki poteka od severnega dela In
dije preko Afganistana, Irana, 
Turčije, Grčije, ob obalah Ja
dranskega morja do soške doli
ne. Za naš del potresnega ob
močja imamo izdelane seizmo
loške karte, na katerih so možne 
intenzitete potresa za različne 

1 povratne dobe. V naši bližini po
tekata znani prelomnici (Čatež 

in Zagreb), kjer so možni potresi visoke intenzitete - do IX. 
stopnje po MCS lestvici. 

Občina Krško ima zelo natančno določeno stopnjo možnih 
potresov (študija potresne varnosti NEK), na podlagi katere 
smo v SAVAPROJEKTU izdelali študijo oziroma oceno ogrože
nosti ljudi in premoženja v primeru rušilnega potresa. Ocena 
je izdelana na pobudo in za potrebe Štaba civilne zaščite, Gre 
za oceno, ki ima razdelanih več variant moči potresov in tri 
časovne predpostavke, ki vplivajo na koncentacijo in prisotnost 
ljudi (dopoldne, popoldne, ponoči). Ocena zajema vsako KS 
posebej in občino kot celoto. Opravili smo temeljit popis objek
tov, ugotovili njihovo starost, materiale, ki so uporabljeni in 
način gradnje. Gradnjo objektov smo locirali v tri časovna 
obdobja (do leta 1964, od 1964 do 1981 in po 1981 letu). Ob 
popisu smo popisali tudi število prebivalcev, predvideli možne 
dostope in konec koncev predvideli stanje in ukrepe na terenu 
za vsako stopnjo potresa od šeste navzgor. 

Današnji trenutek, ko nas le malo loči od vstopa v Evropsko 
skupnost, bo za vse zelo velik korak, saj se bo na področju 
potresno varne gradnje zakonodaja zelo zaostrila. Kljub temu, 
da Evropa v glavnem ne leži na potresnem območju z visoko 
intenziteto potresa, ima za naše pojme zelo strogo zakonodajo, 
ki se ji bomo morali podrediti. Gre za sprejete standarde EC8 
(Evrocode 8) - približno 1000 strani teksta, ki ga še vedno 
dopolnjujejo. Razlike v praktični gradnji so očitne. Če pogleda
mo praktično uporabo predpisov na področju protipotresnih 
elementov konstrukcij (skica), lahko takoj vidimo, da bo gradnja 
občutno varnejša, vendar tudi dražja, pa ne samo za naše 
razmere." 

VELJAVNI 
PREDPISI 
O 6/7,5 cm 

. 4 x O 19 mm 

EC8 
O 10/10 cm 
8 x 0 2 5 m m 

r 

Končala se je bogata življenska pot dolgoletnega 
vsestransko aktivnega in prizadevnega občana, 

gospoda Staneta NUNČIČA. 
Za njegovo požr tvovalno delo pri vodenju obč in 
ske skupščine, ki ji je predsedoval tri mandate, 
se mu iskreno zahva l ju jem, obenem pa n jegovim 
sorodnikom in števi ln im pr i jate l jem izrekam glo

boko sožalje. 
Dan i lo SITER 

župan 

odhodkov, in sicer v občini 
Krško so prihodki presegli od
hodke za 6%, v občini brežice 
za 2%, medtem ko so bili v ob
čini Sevnica prihodki za 1 % nižji 
od odhodkov. 

Čisto izgubo poslovnega leta 
je obračunalo 244 pravnih oseb. 
kar je 30 % vseh pravnih oseb, 
ki so obrazce statističnih podat
kov oddale. Če bi primerjali med 
vrednostjo čistega dobička in či
ste izgube poslovnega leta, bi 
ugotovili, da je bil v Posavju čisti 
dobiček za 2,7-krat višji od čiste 
izgube poslovnega leta. V občini 
Krško je bil čisti dobiček 3,5-krat 

višji od čiste izgube, v občini 
Brežice je bil čisti dobiček 2.3-
krat višji od čiste izgube, v občini 
Sevnica pa je čisti dobiček pred
stavljal 68% čiste izgube po
slovnega leta. 

Posavje pa poleg tekoče izgu
be bremeni tudi precejšni zne
sek izgube, prenesene iz prejš
njih let. Vrednost skupne izgube 
(tekoča izguba in izguba iz prejš
njih let) znaša v Posavju 8.478 
milijonov tolarjev, najvišji znesek 
skupne izgube (7.059 milijonov 
tolarjev ali 83.3% posavske iz
gube) pa je bil izkazan v občini 
Krško, (dama) 

ODGRNJENA ZAVESA 

Alenka Slatner, direktor podružnice Andrej Zupančič in Bran
ka Ereš med tiskovno konferenco v Krškem. Andrej Zupančič: 
"Glede na dejstvo, da več kot 60 odstotkov pravnih oseb v 
Posavju posluje z dobičkom, še posebej pa zaradi ugodnih 
parametrov, ki prikazujejo poslovanje v zadnjih mesecih minu
lega leta, bi morda lahko napovedali, da je posavsko gospodar
stvo že postrgalo dno in da se bo trend blagega vzpenjanja le 
nadaljeval." 

Notarji bode zaceli 
z delom 

Manj zastojev in večji pravni red - Notarji tudi v 
Posavju 

V letu 1994 je bilo v gospodarstvu Posavja začetih 14 stečajnih 
postopkov, in sicer za naslednje pravne osebe: Kovinarska (Grad
bena oprema Krško). Kovinarska p.o. Krško. Kovinarska (Procesna 
oprema Krško). Kovinarska (Ekologija Krško). Kovinarska (Gostin
stvo Krško). Kovinarska (Consulting Krško). Kovinarska (Intelektual
ne storitve Krško). SOP Klepar Krško. Žaga Sevnica. Clann Loka 
pri Zidanem mostu. Sami Sevnica. Kovinoplast Jesenice na Dolenj
skem. PEM Artiče in ISO Krško. Več kot polovica podjetij je iz bivše 
Kovinarske Krško. Vsa čast vodilnim! 

Zvedeli smo. da so nekateri radeški svetniki v ožjem krogu raz
pravljali celo o tem. da bi v prihodnje, kadar bodo na sejah razprav
ljali o "gumirabičnih" (beri problematičnih) zadevah, seje za javnost 
zaprli. To se seveda lahko zgodi, vendar pa bi tudi radeški svetniki 
lahko vedeli, da je prav javnost tisti jeziček na tehtnici, ki včasih 
pokaže v prid levi. včasih desni strani. Ne bi bilo dobro, če bi 
razsodniška javnost dobila občutek, da nima več svetnikov oz. bi 
se brez potrebe spraševala, kje so m kaj sploh delajo. 

Nova davčna zakonodaja in nova organiziranost ne predvidevata 
uvedbe finančne policije. V Sloveniji bi radi tisti "izumitelji", ki so 
tudi pred leti ves čas nekaj izumljali, izumili, da ni več potrebno 
izumljati in tratiti čas sebi in bogu. ampak lahko stvari kar takole, 
ad hoc postavimo, in bodo veljale, ljudje pa jih bodo morali spošto
vati. Ena takšnih "cvetk" je tudi uvedba novega davka na dodano 
vrednost, ki so ga v Nemčiji pripravljali polnih sedem let. preden 
so ga temeljito pripravljenega posredovali v javnost, v državi Slove
niji pa so ta zakon pripravili v rekordno kratkem času. Za to niso 
potrebovali niti enega leta, pa naj še kdo reče, da pri nas ni "luštno". 

Revizije v Posavju gredo počasi h koncu. Rok, do katerega bi 
morale biti opravljene revizije v vseh, za to predlaganih podjetjih. 
je 30. junij 1995. Po besedah direktorja Agencije Republike Slovenije 
za plačilni promet, nadziranje in informiranje Andreja Zupančiča je 
potrebno opraviti preglede poslovanja še v preostalih petih podjetjih, 
od skupno dvainštiridesetih, kolikor jih je bilo na seznamu za pregled 
in preverbo poslovanja. Glede na ugotovljeno so se v mnogih že 
pregledanih podjetjih dogajale velike nepravilnosti, težava pa je v 
tem, da inšpektorji nimajo vpogleda "poslovanja" v časovnem ob
dobju po datumu 31.12.1992. Po mnenju nekaterih vidnejših sloven
skih strokovnjakih se je kraja družbenega premoženja šele takrat 
dodobra razmahnila. Kdo bo pregledal poslovanje podjetij iz obdo
bja zadnjih treh let, se ne ve. Ve se samo to, da se ne sme nič 
videti, nič slišati, torej nič vedeti. Takšni državljani niso nikomur 
nevarni. 

Uvedba institucije notariata 
je bila pri nas nujno potrebna. 
Le notarji bodo lahko prepre
čili pravni nered oz. zastoj pri 
overjanju podpisov in s tem 
zastoj pri prometu z nepre
mičninami, kakor tudi, da se 
preprečijo motnje v poslova
nju gospodarskih subjektov, 
zlasti pri poslovanju delniških 
družb in družb z omejeno od
govornostjo. 

Zakon o notariatu, ki je bil 
sprejet že aprila lani, je določil 
rok za uveljavitev notariata 
(31.12.1994), kar pomeni, da bi 
morali notarji začeti z opravlja
njem vseh notarskih soritev v za
četku letošnjega leta. Ker pa pr
vih 30 notarjev ne bi zmoglo 
opravljati predvidenega obsega 
dela, je bilo nujno potrebno po
daljšati rok za začetek dela na 
1. junij, s tem pa povečati tudi 
številov notarjev. 

Notariati so opredeljeni kot 
javne službe, ki opravljajo na
slednje pravne posle: sestavljajo 
javne listine, prevzemajo listine 
v hrambo, kakor tudi denar in 
vrednostne papirje za izročitev 
tretjim osebam in državnim or
ganom, opravljajo po nalogu so
dišč zadeve, ki se jim lahko od
stopijo po zakonu, na zahtevo 
strank sestavljajo zasebne listi
ne in sodelujejo pri sestavljanju 
posebnih predpisov v gospo
darskih družbah (d.d., d.o.o). To 
pomeni, da bodo stranke lahko 
overile vse vrste listin samo pri 
notarjih (do sedaj pri rednih so
diščih in upravnih organih). Vse
kakor uvedba notariatov zago
tavlja kontinuiteto opravljanja 
pravnih storitev, ki so bile do se
daj v pristojnosti sodišč, in pre
prečuje zastoj pri nudenju prav
nih storitev. 

V Posavju bodo notarske 
storitve opravljali naslednji 
notarji: Alojz Vidic (Sevnica), 
Andrej Dokler (Brežice) in An
drej Martine (Krško). Slednji 
bo z delom pričel že v četrtek, 
1. junija, ostala dva pa v na
slednjih dneh. Vse notarske 
pisarne bodo odprte od pone

deljka do četrtka med 9. in 12. 
uro dopoldan ter 14. in 16. uro 
popoldan. Ob petkih bodo no
tarji opravljali storitve med 9. 
in 12. uro dopoldan ter 13. in 
14. uro popoldan. (Gaiex) 

Banka Celje Ekspozitura Krško 
je odprta za Vas od 3.5.1995. 

Ekspozitura Krško opravlja 
celoten bančni servis za individualne komitente 
in zasebnike. 

Vi, ki boste postali komitent naše banke, 

Banke Celje Ekspoziture Krško, 
boste imeli svojega bančnega referenta 
za urejanje bančni^ zadev. 

Cilj banke je, da bi ustregla individualnim 
željam in potrebam komitentov. 

V varnem zavetju tradicije. 
V Banki Celje. 

P banka celje 
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Tradici ja ostaja eno od izhodišč 

radeških papirničar jev 
Janez Bolta, od meseca 

aprila generalni direktor po
djetja Radečepapir, je na tem 
mestu nasledil Janeza Za-
hrastnika. Tokrat je privolil v 
razgovor, bolje pogovor, v ka
terem pa je odgovoril tudi na 
nekaj zastavljenih vprašanj, 
med drugim o trenutnem po
ložaju v podjetju, programu 
sanacije, prihodnosti... 

Pred dvema mesecema ste 
prevzeli mesto generalnega 
direktorja podjetja Radečepa
pir. V kakšnem položaju je bilo 
podjetje, ko ste ga prevzeli in 
ali je vaš predhodnik pripravil 
poročilo o stanju v podjetju? 

"Podjetje sem prevzel v začet
ku aprila, konec meseca pa smo 
na račun podjetja dobili še 500 
mio tolarjev, torej še tisto polo
vico lansko leto odobrenih sred
stev iz naslova sprejetega Zako
na o pokrivanju izgub podjetja 
Radečepapir. Že sedaj vemo, da 
samo ta sredstva ne bodo za
doščala, zato se bo treba na 
podlagi takšne ocene temu pri
merno organizirati. Kar zadeva 
poročilo o stanju in poslovanju 
podjetja, moram povedati, da je 
bilo poročilo narejeno in da je 
podjetje v lanskem letu poslova
lo z izgubo. Če prištejemo še 
izgubo iz prejšnjih let, situacija 
ni nič kaj rožnata." 

Ali ste pripravili svoj pro
gram sanacije podjetja? 

Da. Je že v zaključni fazi." 
Lahko poveste kaj več? 
Podjetje je v težkem likvidnos

tnem položaju, plasma in proda
ja na trg sta vse težja, nujno po
trebno je zmanjšati fiksne stro
ške podjetja, poseben problem 
predstavlja nezmožnost investi-

Generalni direktor podjetja 
Radečepapir, Janez Bolta 

ranja in prestrukturiranja proi
zvodnih programov, skratka, 
položaj je specifičen in terja tudi 
takšne poteze." 

V modi so strokovnjaki z 
ekipami, ki krožijo po Sloveniji 
in "rešujejo" podjetja. Ali vi res 
niste prišli s takšno ekipo? 

Ne, ekipe strokovnjakov ni
sem pripeljal, ker takšnih stro
kovnjakov preprosto nisem us
pel najti. Poleg že obstoječih bi 
za pomoč pri reševanju radeških 
problemov potreboval še koga 
od zunaj, to pa bomo izkoristili 
predvsem z vključevanjem zu
nanjih svetovalnih organizacij." 

Razlogov za trenutni, zelo 
težki položaj podjetja je najbrž 
veliko. Pa vendar, ali boste v 
vašem nadaljnjem ukrepanju 
v reševanju zapletenega polo
žaja poleg zmanjševanja fik
snih in ostalih stroškov pose
gli tudi po neljubih ukrepih, 
kot je zmanjševanje zaposle
nih? 

Turistična agencija 
Karantani ja 

V enoletnem obratovanju so na potovanja in letova
nja popeljali nekaj tisoč ljudi 

Krško, 29. maja - Na uradni 
predstavitvi turistične agenci
je Karantanija v poslovalnici 
na C.K.Ž. 36 v Krškem, je njen 
direktor, prof. Roman Pleter-
ski, predstavil delo v agenciji 
ter spregovoril o ciljih, ki jih 
nameravajo uresničiti. Eksklu-
zivna ponudba letošnjega po
letja so potovanja v Tunizijo. 

V preteklem letu so v Karanta-
niji pripravili vrsto izletov in po
tovanj, tako po domovini, kot 
tudi v tujino, za zahtevnejša po
tovanja pa k delu povabijo spe
cializirane vodiče, poznavalce 
zgodovine in kulture krajev in 
držav, kamor popeljejo svoje iz
letnike. 

V letošnji poletni sezoni pri
pravljajo pester program počit-
nikovanja v slovenskem Primor-
ju, Kvarnerju, Dalmaciji, na grški, 
španski in italijanski obali, pa 
tudi v notranjosti starega konti
nenta, kot so izleti in potovanja 
po Avstriji, Madžarski, Švici, 
Franciji. 

Ekskluzivna ponudba tega 
poletja je osem- oz. štirinajs-
tnevno potovanje v Tunizijo, po 
zelo ugodni ceni, in sicer v dveh 
terminih. Potovanja pripravljajo 
v mesecu juliju in septembru, 
obakrat pa boste v Tunizijo lah
ko potovali ali z ladjo in avtobu
som ali z letalom in avtobusom. 
Cena takšnega potovanja je raz
lična, privoščite pa si ga lahko 
že za 800 DEM in več. Cena 
vključuje tudi tridnevno ekskur
zijo na jug države, kjer si lahko 
ogledate mnoge kulturne in zgo
dovinske zanimivosti. 

Roman Pleterski je ob tej pri
ložnosti povedal, da se v Karan-
taniji ukvarjajo tudi z raznimi pri
pravami in zbiranjem propagan
dnih materialov za turistično in 
gostinsko ponudbo, izdelujejo 
analize razvojnih možnosti, 
predvsem za gostince, posojajo 
avtomobile in prodajajo karte za 
letalski promet, (dama) 

Razlogov za težavni položaj je 
res veliko, predvsem je tu izguba 
jugoslovanskega trga, saj je bil 
Beograd velik naročnik naših iz
delkov. Iskanje nadomestnega 
trga je povzročilo nemalo težav 
v poslovanju, obseg prihodkov 
se je zmanjšal, zato bo potrebno 
poseči tudi po drastičnih ukre
pih. Pridobiti moramo na gospo
darnosti podjetja, zmanjšati fik
sne stroške, izvesti program raz-
poslitve, ki bo obsegal od 20-25 
odstotkov znižanja števila zapo
slenih, vendar pa na način, da 
se bo ohranilo čim več proizvod
nih funkcij podjetja. Večina teh 
ukrepov bi se že morala zgoditi, 
žal." 

Kakšna je vloga Delavskega 
sveta v podjetju? 

Delavski svet je upravljalec v 
podjetju. Sklepi in aktivnosti, ki 
jih bomo izvajali, so bili s strani 
DS sprejeti in potrjeni. V dogo
voru z DS bomo pripravili tudi 
program razposlitve, o katerem 
sem govoril malo prej. Povedati 

Današnja ponudba proizvo
dov podjetja Radečpapir obse
ga vse vrste papirja v rolah in 
liste različnih formatov, surove 
bele in barvne kartone, vrednos
tne papirje in papirje z vodnim 
žigom, ročno narejeni papir, sa
molepilni papir, tiskani papir z 
raznimi grafičnimi proizvodi, pi-
salniški papir, kuverte in razne 
plastične kartice. 

velja, da je Delavski svet podprl 
predlog, da se za omejeni čas 
del delavčevih dohodkov (20%) 
omeji in deponira za določen 
čas pri podjetju. Vse je seveda 
na prostovoljni osnovi in pristan
ku posameznika. Odziv sicer ni 

bil preveč dober, ob izplačani 
aprilski plači pa bi to tudi prvič 
realizirali." 

Kako in koliko bo podjetje 
v prihodnosti lahko prispevalo 
za šport, kulturo in druge de
javnosti, ko pa bo potrebno 
drastično zmanjšati fiksne 
stroške. Postavlja se vpraša
nje financiranja nogometa in 
rokometa? 

Šport postaja v Radečah ka
men spotike. Delavski svet je 
sprejel odločitev, da se sponzo
riranje klubov v prvem koraku 
omeji za 50%, kar predstavlja 
precejšno vsoto sredstev, ki jih 
klubi potrebujejo. Kako se bodo 
na to odzvali ostali sosponzorji, 
bomo videli. 

Kaj lahko za zaključek po
veste o prihodnosti in per
spektivnosti podjetja? Do kdaj 
se še lahko pričakujejo težave 
v poslovanju in ali bo morda 
v prihodnosti le prišlo do no
vega ciklusa investicij, ki si ga 
v podjetju nedvomno želite in 
ga tudi pričakujete? 

Do konca tega leta je realno 
pričakovati teževe v poslovanju 
in zaradi tega tudi odrekanja. Če 
bomo realizirali zadeve po pro
gramu (dezinvestiranje, zmanj
ševanje stroškov podjetja ...), 
lahko do junija 1996 pričakuje
mo pokritje izgube iz leta 1994 
in prejšnjih let. V danih razmerah 
je zelo težko in morda tudi pre
zgodaj govoriti o gospodarskem 
vzponu in konsolidaciji razmer v 
podjetju. Vsekakor potrebujemo 
več sredstev, s katerimi bi neka
tere stvari lahko tudi drugače 
uredili. Tu imam v mislih pred
vsem možnosti investiranja v 
nove programe oziroma poso
dobitev že obstoječih." (dama) 

KAVA B A R 
KARIMAN1 

SLADOLED 
ČEVAPČIČI, PLESKAV1CE 

Vsak dan 
od 5. do 23 ure. 

ToM hladilna in 
klima tehnika 

DOBAVA - MONTAŽA -
SERVIS 

KLIMA NAPRAV. HLADILNIH 
NAPRAV V GOSTINSTVU. 

INDUSTRIJI IN GOSPODINJSTVU 
C. 4. JULIJA 71 Ktiko. 
Tel (0608) 34-876: 

Mobltel: (0609) 62 7-6 72 

Kava bar Kar imani 
V Krškem (pri avtobusni postaji na Vidmu) že sedmo leto obratuje 

Kava bar Karimani, kjer vam nudijo sladolede, čevapčiče, pleskavice 
in seveda brezalkoholne ter alkoholne pijače. Poleg zaprtega dela 
lokala pa lahko prijetne minute ali ure preživite tudi na terasi. (Cole) 

IMATE ZELENICO, KI VAM BO VSAK HIP ZRASLA ČEZ 
GLAVO? 

NE DELAJTE SI SKRBII 

POKLIČITE NAS IN VAŠA ZELENICA BO KMALU 
VIDETI KOT PREPROGA! 

KOŠNJA ZELENIC: 
VAM MUKA, 
NAM VESELE! 

Jože Stopar 
Narpel 59, Krško 

0608/31 - 169 

Obrtna zbornica Brežice 
Poslanski zbor sekcije lesnih strok 
V petek in soboto (2. in 3. junij) bo v Črnomlju poslanski 

zbor sekcije lesnih strok pri Obrtni zbornici Slovenije, kjer bodo 
udeleženci lahko pridobili informacije o poklicnem - obrtnem 
izobraževanju mizarjev, po sestanku pa bodo tudi strokovne 
in poslovne predstavitve (Helios Domžale. Mitol Sežana, Vias 
Gornji Grad, Glin Nazarje). Možen je tudi obisk Mizarstva Fir 
v Črnomlju, kjer bo mizar demonstriral "hladno voskanje". V 
soboto bo možen tudi obisk Delavnice in strojegradnje MKS 
d.o.o. v Semiču, kjer izdelujejo lesnoobdelovalne stroje in opre
mo, nato pa bo sledil ogled Slovenskega gasilskega muzeja 
v Metliki. 

Predavanje za Javne prevoznike 
V soboto, 17. junija, ob 10. uri bo na Obrtni zbornici Brežice 

zanimivo predavanje za vse javne cestne prevoznike. Predavala 
bosta priznana svetovalca in strokovnjaka iz Nemčije (Hallman 
in Schinmann). Predstavila bosta izkušnje in probleme nemških 
cestnih prevoznikov pri izvajanju prevozniške dejavnosti. (Galex) 

Ljubljanska borza 
Teden se je rta Ljubljanski borzi začel dokaj spodbudno, Trgovanje 

z delnicami je steklo kot v najboljših časih, saj seje povišal promet, 
prav tako so naraščati tudi tečaji. V sredo pa se je vse obrnilo »h 
tečaji so pričeli negativno pot. Slovenski borzni indeks je tako v 
sredo začel padati in je v minulem tedrtu izgubil skoraj 29 točk 
oziroma 2,4 odstotka na 1.153,2? točk. Močno je drse! tudi tečaj 
nakupnega bona blagajniških zapisov Sanke Slovenije druge tzdaje. 
Očitno so minili časi velikih zaslužkov špekulantov, saj je občutno 
padel tudi promet z nakupnimi boni. Dnevni, promet je te dni dosege! 
le okoli 50 milijonov tofarjev. V petek je tečaj znaša) 16.421 tolarjev, 
kar pomeni, da se je znižat za 19 odstotkov. Tako uporabna vrednost 
nakupnega bona pomeni 13-odstotno donosnost na nemško marko. 

Tečaj redne delnice Borzno posredniške hiše Nika je od torka 
dalje drset navzdol in v celem tednu izgubil 5,3 odstotka svoje 
vrednosti. Zelo podobno se je dogajalo delnici Dadasa, ki je padla 
za 5,4 odstotka. Delnica Term Čatež je cenejša za 1,5 odstotka. 
Tečaj redne deinice Finmedie je v petek znašat 14.277, kar pomeni, 
da se je zmanjšal za 13,4 odstotkov. Minuli teden se je podražila 
le delnica Primofina, in sicer za s!ab odstotek. Bolj vzpodbudno je 
bilo na trgu obveznic, saj so se tečaji gibati v pozitivni smeri. Dejstvo, 
daje v četrtek srednji tečaj nemške marke po doLinli Uveh n\nv,«-jii 
in pot malenkostno narasel, in prepričanje v njegovo nadaljno rast, 
bo mogoče vzpodbudilo investitorje 2& nakup obveznic, nominiranih 
v tuji valuti. Tečaji večine obveznic so se minuli teden povišali. Na 
OTC trgu je najbolj opazen padec tečaja redne delnice Rogaške, 
ki je znašal 24,7 odstotka. (NANI) 

Terme Čatež 
Bazen z valovi 

Čatežka poletna termalna riviera bo ob šestih bazenih s 
termalno vodo, akvaganih, vvhirlpoolih, vodnih drčah in sla
povih ter počasni reki bogatejša še za eno pridobitev. To 
bo bazen z valovi, prvi tovrstni bazen v Sloveniji, ki bo 
povsem nared v prvi polovici junija. 

Bazen z valovi bo pokrival 1.250 rv? termalnih vodnih površin, 
višina umetnih valov pa bo dosegala tudi do 90 cm, kar bo 
zagotovo posebna atrakcija za kopalce. Bazen se nahaja na 
privlačnem mestu znotraj poletne riviere, ob toboganih, vodnih 
slapovih, med jezerom in zimsko termalno riviero. 

S to pridobitvijo si Terme Čatež utrjujejo vodilno mesto na 
področju bazenske turistične ponudbe, zato upravičeno priča
kujejo tudi povečanje števila kopalcev. Tovrstni bazeni, ki so 
jih do sedaj poznali le v tujini, nudijo užitek morja tako mladim 
kot tudi malo manj mladim, zato lahko trdimo, da so Terme 
Čatež morje na kopnem. 

Zadnja dela na bazenu z valovi, ki bo nared v naslednjih 
dneh 

i 
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Petdeset let LD Brestanica 

Praznik, posvečen zgodovini 
in predvsem prihodnosti 

Grad Brestanica, 26. maja -
Zvoki lovskih rogov in lovska pe
sem sta bila uvod praznovanja 
petdesete obletnice ustanovitve 
LD Brestanica. Številni gostje, 
predstavniki pobratene LD Stol 
Žirovnica, predstavniki sosed
njih LD, sponzorji in krajani so 
počastili ta visoki jubilej. 

Prehojeno pot je orisal Franc 
Zorko, starešina LD Brestanica. 
Skozi ves oris je bila v ospredju 
skrb za okolje, za živali in za ves 
življenski prostor. Obljubil je, da 
se bodo lovci še naprej zavze-

nije; Danilo Siter, župan občine 
Krško; Mirko Avsenak v imenu 
KS Brestanica in starešina LD 
Stol iz Žirovnice. 

Lovska zveza je podelila več 
odlikovanj. LD Brestanica je pre
jela red za lovske zasluge II. 
stopnje. Red lovskih zaslug sta 
prejela Franc Slemenšek in 
Franc Zorko. Red lovskih zaslug 
III. stopnje je prejelo 6 lovcev, 
znak za lovske zasluge pa 8 lov
cev. 

LD Brestanica je ena vodilnih 
v Posavju na področju kinologije 

mali za iste cilje in k tej skrbi 
poskušali pritegniti čim več dru
gih občanov, še posebno šolar
je. V končni fazi je tudi tem naj
mlajšim namenjena razstava kot 
delček v mozaiku spoznavanja 
narave in našega bivalnega oko
lja. 

Brestaniški lovci dobivajo šte
vilne čestitke. Na prireditvi so jih 
pozdraviii: Franc Avberšek, 
predsednik Lovske zveze Slove-

(vzreja in vzgoja lovskih psov). 
Za uspehe so prejeli 4 zlate in 
3 srebrne znake Kinološke zveze 
Slovenije. Za svoj prispevek k 
razvoju lovstva so prejeli prizna
nja: Valter Rankl, dolgoletni go
spodar LD; Termoelektrarna 
Brestanica in generalni sponzor 
Svea Zagorje. Prireditev sta do
polnjevala in povezovala Lovski 
pevski zbor iz Globokega in Do-
bovski rogisti. (Toni) 

PRODAJNO-SERV1SNI CENTER 
ŠKOFLEK 

Vandalova 8, DOBOVA 68257 
tel.: (0608) 67-043 

Kompletna prodaja BMW vozil, staro za novo. 
kompletno servisiranje In vzdrževanje vozil. 
Od 1. junija sprejemamo Informativna naročila za 
BMW serije 5, ki bo prišla na trg v letu 1996. 

Pasja uta 
Pri izdelavi pasje ute je tre

ba misliti na več stvari, pred
vsem na vrsto gradbenega 
materiala, njene dimenzije in 
obliko, na velikost in položaj 
odprtine na uti ter na njen 
pravilen položaj v vrtu ali na 
dvorišču. 

Najbol jša je betonska uta ali 
uta iz materiala s iporex, p lo 
čevine in ostalega. Potrebno 
je misliti predvsem na toplotno 
izolaci jo, ki neposredno vpl iva 
na zdravje žival i . Uta iz opeke 
je vel iko bol jša, ker ima bol jše 
izolaci jske kvalitete. 

Najpreprostejše so pasje ute 
iz lesa, ki je obenem najbol jš i 
izolaci jski material in se na j 
lažje obl iku je ter formira g lede 
na vel ikost psa. Slaba stran 
lesenih ut je , da se v razpokah 
(sploh, če so ute že starejše in 
deske trhle) tvori o rgansk i 
prah, ki je od l ična pod laga za 
razvoj bolh in drug ih insektov 
ter razl ičnih mikroorganizmov. 
Če se takšna lesena uta vsaj 
dvakrat letno prebel i z apnom, 
je ta možnost odpravl jena. 
Dimenzi je ute je t reba pr i la
godit i vel ikost i psa. V s is tema
tizacij i de l imo pse po vel ikost i 
v štiri kategor i je: vel ike, s red 
nje vel ike, vel ike, male in 
prit l ikave. 

Prit l ikavi psi ne živi jo na 
dvor išču. Ponavadi so to hišni 

psi, za katere so pr imerne ute, 
pletene iz šibja. 

Posebej so gra jene ute za 
p lemenske psice, ki koti jo. 
Pod isto streho mora biti p ro
stor za mlad ičke in p redpro -
stor. Streha naj bo premična, 
da se lahko dv igne, saj je po 
t rebno takšno hiško večkrat 
očist i t i in razkužit i , po leg tega 
pa mora imeti rejec možnost 
vsakodnevne kontrole mla
dičev. 

Ze lo p o m e m b n o je prav i lno 
locirat i vrata in n j ihovo ve l i 
kost, kar je zlasti pomembno 
pozimi . V tem času na vrata 
obes imo zaveso, ki žival za
ščiti pred mrzl im vetrom. 

Pri namesti tv i ute na dvor iš 
ču ali vrtu je t reba pazit i , da jo 
pos tav imo v zavetje in vrata 
o d m a k n e m o stran od d o m i 
nantn ih z imsk ih vetrov. S tem 
zman jšamo prepih v pasji uti. 
Streha ute mora biti kval i tetna 
in vodoodporna, zato je na jbo
lje, da jo postav imo pod streho 
hiše. 

Pri vsem tem je pot rebno 
zadovol j i t i pasjo radovednost. 
Če žival ne more spreml jat i 
doga jan ja v njeni bl iž ini , nera
da živi v taki uti in si raje najde 
svoje mesto drug je na dvor iš 
ču in potem tam preživi več ino 
časa. 

Tomaž Cigler, dr. vet. med. 

" 'WBm 
Košn ja na Z d o l a h 

Zdole, 28. maja - Zdole so ena najbol j akt ivnih krajevnih 
skupnost i v t e m oko l ju , saj venomer presenečajo z raznimi 
pr i red i tvami . 

Tudi tokrat so imeli ponovno tradicionalno košnjo na Ravnah pri 
Zdolah v organizaciji Turistično-hortikulturnega društva Zdole ter 
vaške skupnosti Ravne. Ob 14. uri je z Zdol na Ravne startala 
povorka vprežnih konj in jezdec. Tam je bil nato prikaz košnje, v 
katerem so sodelovali tako ženski kot tudi moški predstavniki. Čez 
dan so imeli ljudje dosti opravka doma, tako da jih na košnji ni bilo 
največ, proti večeru pa so se spustili na veselico, kjer je bil tudi 
srečelov in na kateri jih je zabaval ansambel Brodniki. Denar, če 
ga je kaj ostalo, pa so namenili gradnji cest. 

Naključne družba s Čateža je povedala, da jim takšnih prireditev 
manjka tudi v domačem kraju in da ne bi bilo slabo, če bi tudi 

Terme Čatež organizirale kaj podobnega. (Cole) 

Zdole - turistična vas 
Oolocno 

z o p e r onesnaževa lce 
Zdole - Od začetka leta de lu je v tej krajevni skupnost i tu r is t ič -

r»o-hort ikul tumo društvo, ki naj b i pomaga lo zagotovi t i vse
stranski razvoj tur izma v kra ju . 

Zdotani se zavedajo, da sta ena izmed pomembnih osnov tunzma 
vsestransko urejen kraj ter ohranjena naravna in kulturna dediščina. 
Zato so že marca in aprila postavili razstavo z naslovom "Stari 
predmeti s podstrešja Razstavne eksponate ;o dejansko nabrali 
med vast aru. ker bi radi pri njih zbudili čut tudi za siceršnje varovanje 
narodovega izročila. Najbolj temeljita iti dolgotrajna bitka pa jih 
čaka pri urejanju kraja. Tam. kjer še nimajo zagotovljenega rednega 
odvoza smeti, ga nameravaji 
so začeli z akcijo očiščenja okolja, predvsem pa so napovedati 
odločen boj divjim odlagališčem smeti Zlasti to zadnje naj bi bila 
naloga vsakega posameznika, zato so svojim prebivalcem tudi na
menili poziv, naj vodstvu krajevne skupnosti Sporoči kakršne koli 
podatke o vsakomer, kt hi ga zalotili pri odlaganju odpadkov v 

urejeni kraj tn vas. (ika) 

Kolesarski dogodek 
v Posavju 

Bizel jsko-sremiška vinska 
cesta, 27. maja - Dogodek, ki 
so ga v soboto organizirali zag
nani turistični aktivisti bizeljsko-
sremiškega vinorodnega okoli
ša, je pritegnil 115 udeležencev. 
Prišli so najboljši tekmovalci iz 
vseh slovenskih kolesarskih klu
bov. Seveda se vabilu organiza
torjev niso odzvali samo zato. 
ker jih je premamila vinska cesta 
in gostinska ponudba ob turi
stični poti. Organizatorji so se 
potrudili in zbrali dovolj bogate 
nagrade - tudi članskim tekmo
valcem - torej vrhunskim špor
tnikom - denar ne curlja sam od 
sebe v žepe. 

Prva nagrada za zmagovalce 
v vsaki izmed osmih tekmoval
nih kategorij je znašala v proti
vrednosti 800 DEM. k njej pa sta 
sodila še pokal in gravirana zlata 
ploščica. Nagrade so segale tja 
do desetega mesta, za gorske 
in leteče cilje pa so podeljevali 
še posebne, praktične nagrade. 
Sponzorjev je bilo kar 40, med 
njimi sta bili tudi občini Brežice 
in Krško. Turistično društvo je 
skupaj z osnovno šolo pripravilo 
program, krški župan pa se je 
na startu pojavil v kolesarski 
opremi... Tudi prevozil je rekrea
cijsko progo. Skratka: bila je 
atrakcija, ker so enkrat Posavci 
znali stopiti skupaj in so pogrun-
tali, da morajo začeti k sebi pri
vabljati ljudi. Take, ki bodo po

ri DARILNI BUTIK 

2)/b^tTDR)^ 
CKŽ 65A, KRŠKO 

- UNIKATNI IZDELKI IZ KRISTALNEGA STEKLA IN KITAJSKEGA 
PORCELANA TER KERAMIKE 

- BAMBUSOVE VRTNE GARNITURE IN OSTALO 
DEKORATIVNO POHIŠTVO 

- UNIKATNE SLIKE 
- KERAMIČNE SVETILKE TER PISANA IZBIRA 
OBLAČIL IN DODATKOV IZ INDIJSKE SVILE 

-MODNI NAKIT 
Najlepša harmonija In toplina za vas In vaše najdražje 

v darilnem butlku OKARINA, 
Odprto vsak dan razen nedelje 

od 8, ure dalje 

S T E K L A R S T V O \J% DUŠAN 
W~ VUČAJNK 

VSE VRSTE STEKLARSKIH USLUG 
LNPESTRA IZBIRA OKVIRJEV 

Delovni čas: 7 - 15h, sobota od 7 • 12h 

Krški župan na ci l ju. Prevozil 
je rekreat ivno progo na kole
su! 

tem pripovedovali o vsem. kar 
so prijetnega doživeli... 

Sodniška ocena je bila tudi 
ugodna: "Dirka je uspela, ker je 
bila proga zelo atraktivna, najbrž 
najbol| od vseh sedanjih v Slove
niji." Hkrati je bilo med tekmo
valci zelo malo poškodb, čeprav 
dosegajo pri spustu po zdol-
skem klancu rudi do 80 km/h. 
Zdenka Divjak Zalokar: "Radi bi 
povečali število obiskovalcev 
proge, zlasti v rekreativni kate
goriji." (Ika) 

•CfftnnlT 
GRANIT d o o , 68250 Brežice 

Cesta bratov Orjakov 50 
tri. & far. 0608/61-266 

TRGOVINA Z GRADBENIM 
MATERIALOM IN ŽELEZNINO 

NUDI Al O VAM: 
- gradbeni material 
- s tavbno poh iš tvo 
- izolacije 
- elektro material 
- material za centralno ogrevanje 

• jub program 
• sanitarna keramika 
• o rod je 
- bela tehnika 
- vodovodni material 

S TRŽNIC 

•4ŠjjX 
^^jt 

SEJEM 
t* 

!t 

Brežice, 27. maja - Na prašičji sejem v Brežicah so tokrat pripe
ljali 140 prašičkov, mlajšihpA treh mesecev, in jih po ceni 340-390 
SIT/kg žive teže prodali 70. Pripeljali pa so tudi 70 starejših prašičev. 
Prodali so jih točno polovico, in sicer po ceni 205-270 SIT/kg žive 
teže. 
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Opomba: vzete so naimžie cene. količine so izražene v kilogramih 
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ASTROLOŠKI HOROSKOP ZA OBDOBJE 

HED I I . MAJEM IN O. JUNIJEM 
Poglejmo, kaj nam prinaša junij v astrološkem smislu. Merkur bo 

dlje časa retrograden, zato se bojo naši miselni procesi upočasnili, 
vendar zato tudi poglobili. Tudi Merkur, ki vlada umu, komunikacijam 
in potovanjem bo v zelo težkem položaju - kvadratu z Marsom, k^r 
napoveduje močne prepire in nesporazume ter prometne nesreče 
ali nesreče na poti. Vzrok bo kot ponavadi nervoza in slabi odnosi 
z ljudmi. Alkohol je le posledica takih odnosov. Venera v kvadratu 
z Marsom in v opoziciji s Plutonom utegne nakazati več nasilja v 
družini in med spoloma - predvsem posilstva utegnejo biti številnej
ša. Kaže pa tudi na splošno povišanje strasti, menjave partnerjev 
iz maščevanja (ne iz ljubezni!) in podobno. Mars v kvadratu z Jupi
trom bo prinesel tudi precej več kriminala na splošno in morda 
začetek novih ter zaostrovanje starih vojn. Hkrati pa še vedno nad 
vsem dogajanjem skrbita karmična Saturn in Pluton, kar pomeni 
naslednje: Saturn predstavlja strogega učitelja, karmo samo, prav
zaprav. Venera bo ravno tako kmalu spremenila svojo smer gibanja 
in to ponavadi pomeni povečanje želje po ljubezni - in seksu. Mars 
v Devici bo prinesel ohladitve v medčloveških odnosih, ljudje bodo 
dajali preveč poudarka nepomembnim detajh^m, preveč bodo kritič
ni in hladni. Polna Luna bo spet zanimiva, saj bo v tem trenutku 
Sonce v kvadratu s Saturnom, hkrati pa bo seveda tudi Mesec v 
istem položaju, vendar v opoziciji s Soncem. To pomeni velike 
omejitve, hladnost, včasih celo okrutnost, sitnobo, apatijo. In posle
dica takih stanj bodo zopet nesreče, zelo verjetno bo povečano 
število bolezni, predvsem pri srčnih bolnikih in tistih z dihalnimi 
težavami - torej bo ta Luna delovala najbolj na tiste z zaprto srčno 
čakro, to pa so ljudje, ki niso sposobni ljubiti bližnjih, so zelo kritični 
in trmasti in se ne dajo prepričati v nobeno stvar, če to nočejo. 

O' 
OVEN 

21.3.-21.4. 

M 
BIK 

22.4.-20.5. 

7® *~ 

DVOJČKA 
21.5.-21.6. 

RAK 
22.6.-22.7 

bi 
LEV 

23.7.-23.8. 

w 
DEVICA 

24.8.-23.9. 

TEHTNICA 
24.9.-23.10. 

§3 
ŠKORPIJON 
24.10.-22.11. 

STRELEC 
23.11.-22.12. 

9 
KOZOROG 
23.12.-20.1. 

VODNAR 
21.1.-19.2. 

RIBI 
20.2.-20.3. 

Precej boste nestrpni do svojih sodelavcev, kar lahko 
zaostri odnose in prinese zamere. Bolje bo da popu
stite in se opravičite. Kdor prvi odneha, je najpamet
nejši in kdor ne odneha, dobi po nosu. Svoja čustva 
boste skušali kontrolirati, kar pa ne uspeva za dolgo. 

S partnerjem se odtujujeta, to pa zato, ker se ne 
znata pogovarjati. O ja, saj se: o avtu, hiši, denarju. 
Pa mislite, da je to vse? Kje pa! Glavne, življenjsko 
pomembno stvari ostanejo neizgovorjene: vaše želje, 
najgloblje misli in strasti. To je glavno! 

Počutili se boste osamljene, čeprav bo okrog vas 
precej ljudi. Lahko se zgodi, da boste nekoga hudo 
užalili in vas bo zapustil. To vas bo prizadelo, čeprav 
ne boste hoteli priznati. To pomeni, da morate biti 
popustljivi in zadovoljiti tudi želje drugih, ki so vam 
pomembni. 

Na delu se boste lahko izkazali, pa vendar bo to le 
obliž na čustvene rane, ki vam jih prizadevajo drugi. 
Vse, kar morate storiti, je odpustiti vsem za vse. 
Dokler še čutite kanček raz burjenosti, niste odpusti
li, ko vam je vseeno, ste. 

Verjetno imate občutek, da ste v odnosu s partner
jem vi tisti, ki ste večinoma popustljivi in boste zato 
tudi sedaj skušali uveljaviti svojo voljo. Razmislite, 
dobro razmislite, kaj je res in kaj ni. Če ne bodo 
vajini odnosi res enakopravni, bo slabo. 

Gotovo imate občutek, da vas partner ovira in to bo 
kar držalo, toda največja ovira ste vendarle vi sami. 
Malce se spoznajte, poglejte v svoje vzorce razmi
šljanja in boste ugotovili, da vi sami niste prav nič 
drugačni od vašega partnerja. On je vaše ogledalo. 

Vi si pa res najdete zabavo! Greste v družbo in 
znancem in prijateljem težite o tem, kako ste ubogi. 
Vaš cilj je le zbujati pozornost in s čim drugim naj 
jo človek zbuja kot s stalnim govorjenjem o tem, 
kako je ubog, bolan, itd. Na koncu boste zares zbo
leli. 

Neka želja se vam ne bo izpolnila, zato boste padli 
v apatijo in razdraženost. Ljudem ne boste več zau
pali, hladni boste in odmaknjeni. To ni dobro. Resni
ca je ta, da ste sami krivi za vse, kar se vam dogaja, 
drugi so le igralci v vaši igri. 

Fizično se lahko povsem izčrpate, kar gre na račun 
vaše impulzivnosti in želje po neprestanih stimulaci
jah. Vzrok za te želje pa izhaja iz vašega nerazčišče
nega odnosa z okoljem, predvsem s starši in družino. 
Zato jim skušate ubežati in najti srečo drugje. 

Če ne boste od partnerja preveč zahtevali in boste 
več dajali, se bosta dobro imela. Ljubezen je ljubezen 
šele takrat, ko pozabiš nase, na svoj ego in ko samo 
daješ in daješ in ničesar ne pričakuješ. Ko tako delaš, 
imaš ves svet pod nogami. 

Vaš partner težko sledi vašim vedno novim idejam. 
Veste, niso vsi vodnarji in zato nimajo tako široko 
odprte poti v večnost, zato ne zmorejo dojemati 
nekaterih stvari. Bodite potrpežljivi in se prilagajajte, 
ne silite drugih in jih skušajte razumeti. 

Tisto, kar pričakujemo od drugih, se nam ponavadi 
izjalovi. Skušajte najti odgovor, zakaj je tako. Tako 
bosta lahko s partnerjem imela pravo bitko, ker ne 
bo izpolnil vaše želje. Jaz bi rekel, le zakaj bi jo 
moral? Ali vi njemu izpolnite vse želje? 

Bono Baršek 

ZDRAVA PREHRANA 4 
i Mn6gi se mogoče sprašujete, v katero zvrst prehranjevanja bi 
popredalčkali naše jedilnike. Naj povem, da sama osebno imenujem 
to hrano bolj zdrava in človeku primerna hrana. Sloni pa na vege
tarijanstvu, makrobiotiki in načelih surove prehrane, pretežno sadja. 
Sama imenujem to sredja pot. Takšno hrano priporočam vsem 
bolnim ljudem in tudi tistim, ki se nahajajo v kakšnem hudem pro
cesu, saj takrat telo potrebuje samo čisto in lahko hrano. Pa tudi 
vsem zdravim, ki jim ni do tega, da bi kdaj koli in kadar koli v 
življenju zboleli. Če zdravo jeste in mislite, boste kmalu pozabili, 
kaj je to bolezen, bo še navaden prehlad za vas preteklost. Pomem
ben pa je tudi sam postopek kuhanja. Dobro je, da v kuhanje 
vključite veliko ljubezni in domišljije, pa bo vsaka jed kot dobra 
pravljica - okusna in prava paša za oči. V prehrano vključujemo 
začimbe, zelišča, kot so rožmarin, koper, bazilika, timijan, šetraj, 
majaron, luštrek, meta, drobnjak.., ki veliko prispevajo k čiščenju 
krvi, dobri prebavi, pa še poseben okus dajo hrani. Za zelišča lahko 
poskrbite sami, saj jih lahko vzgojite tudi na balkonu. V zimskem 
času pa gojimo doma kalčke, ki nam spet popestrijo jedilnik. 

Tokrat si bomo ogledali kavo. Kava je po principu čistijin, vsebuje 
pa tudi veliko takšnih in drugačnih škodljivih snovi, ki so za naše 
telo popolnoma neprimerne. Kaj ni dobrega pri kavi, verjetno že 
vsi dobro veste, sploh če pride do pretiranega pitja. Ena skodelica 
prave kave tu in tam vam ne more škodovati, vsako dnevno redno 
pitje kave pa kaj kmalu lahko prinese negativne posledice. Ko ste 
zasvojeni z njo, je isto, kot da ste zasvojeni z alkoholom ali cigaretami 
- te pa so najhujša droga. Ali veste, da si lahko celo doma pripravite 
napitke, ki so zelo podobni kavi, poleg tega pa so celo bolj zdravi? 
Napitek iz sojinih zrn: Sojina zrna operemo. Kuhamo jih v vreli vodi 
15 minut. Po kuhanju zrna ocedimo in jih pražimo na pekaču v 
pečici. Zrnje mora biti v eni plasti. Pečica naj bo ogreta na 200 C. 
Pražimo toliko časa, da postanejo zrna temno rjava. Se vročo sojo 
zmeljemo v mlinčku za kavo. Če delamo večjo količino, je dobro, 
da jo ohladimo in dobro zapremo. Vodo zavremo in vanjo zakuhamo 
mleto sojo, in to po istem principu, kot da bi kuhali pravo kavo, le 
da sladkamo z rjavim sladkorjem, sladom ali pa celo brez. Kava je 
odlična v kombinaciji s sojinim mlekom, lahko pa jo pijemo tudi z 
bananinim. Kako naredimo bananino mleko? Enostavno. Banano 
zmešamo z malo vode v mešalniku. Kavo lahko spražimo tudi iz 
čičerike ali različnih žit, kot so pšenica, ječmen, rž... 

Rina Baršek 

Prvi del nagrad podeljen 
D u b r i č e v o sl iko preje
la d r u ž i n a Vimpolšek 

Brežice, 26. maja - V petek smo obiskali družino Vimpolšek, 
ki je dobila prvo nagrado pri žrebanje novih naročnikov, in sicer 
sliko Aziza Dubriča - Zizota. 

Obiskali smo jih kar doma in jim predali sliko. Franc Vimpolšek, 
ki je naročilnico tudi izpolnil, pa |e povedal naslednje: "Ko sem vas 
videl na stojnici, sem vedel, da je to posavski časopis. Dolenjskega 
lista več nimamo naročenega, ker je v njem manj informacij za naš 
kraj. Zato sem se naročil, ker sem si rekel, da moramo imeti nekaj, 
da nas obvešča. Fant na stojnici mi je povedal, da gre to v nagradno 
žrebanje, a sem mu povedal, da na to ne "trzam" in nagrade nisem 
pričakoval. Slika je fantastična. (Cole) 

Od leve: Franc, Slavica in Jasna Vimpolšek 

Cesta bratov Milavcev 37 
68250 Brežice 

TelVfu.: 0608/62 - 646 

VSE VRSTE POHIŠTVA: spalnice, dnevne sobe, 
predsobe, sedežne garniture, kuhinje, kopalnice, 
jogije, otroške posteljice, zibeljke, vrtne PVC 
garniture, vrtne garniture RATAN 

TEKSTIL: prešite odeje, deke. posteljnina, 
zavese po naročilu. 

taBakcira 
eiport-nport 
trgovina s kmetijsko mehanizacijo 
zastopstvo ^ f e MARIBOR 

d.o.o. 
68000 Novo mesto 

Velika Cikava 25 
Tel.: 068/322-625, 23-826 
22-288; Fax: 068/322-625 

N A ZALOGI TRAKTORJI: Untverzale (tudi samo kabine). 
Zetor, Goktonj 

NAHRBTNE KOSILNICE: Kavvasakj, Boss 
SAMOHODNE KOSILNICE: Hary, Huscvarna, Jonsered 
KOSILNICE: BCS, GcJdoni. Gaspardo 
ŠKROPILNICE Agromehanika 
PUHALNIKh Tajfun 
CELOTNI PROGRAMI: SIR Bori - Sežana, Otemac, Muca, 

Tehnostroj (v ofccfsti prodaji) 

Cisterne za gnojevko Creina, Varilni aparati Varstroj, 
alajmutatorji Vesna (tudi servisiramo), jnot posode za vino. 

Še vedno brez naslova 

petek, 19.5. 
Od tistega trenutka, ko sem 

vstal, razmišljam o tem, da ne 
bom kaj zasral. Lepo in pred
vsem počasi si pakiram stvari. 
Jutri odhajam na dolgo pot; ves 
dan zapravim za Maribor. 

Že dopoldan sem sklenil, da 
nocoj ne bom šel v diskoteko, 
čeprav me zanima, ali bo Alka 
Vuica pritegnila toliko obiskoval
cev, kot jih je prvič. To je njen 
drugi nastop v Pacificu v mese
cu maju. 

Živec mi ni dal mira in po od
daji sem kljub vsemu odšel na 
Alko. Imel sem še dva tehtna 
razloga; Alki sem obljubil, da ji 
prinesem posnetke starih slo
venskih uspešnic (morda bo na
redila kakšno priredbo), ona pa 
je meni obljubila, da bo govorila 
z Bajago o obisku na oddaji. 

Kot mož besede sem ji dal po
snetke in ona kot ženska beseda 
meni informaci|e ter telefonsko 
številko, na kateri lahko dobim 
Bajago. Ali bo ta prišel, ali ne, 
boste slišali v petek, 2. junija. 

Grem spat, ker moram jutri 
zgodaj vstat. 

sobota, 20.5. 
Ko je to potrebno, tudi jaz lah

ko zgodai vstanem, to sem ugo

tovil danes ob 4.30 zjutraj. Cesta 
"slovenskega ponosa", Breži-
ce-Zidani Most, me pelje v Ma
ribor. Na Tepanju se ob 7.00 na 
jutranji kavi dobim s Prekmurko 
Boženo, ki sicer živi v Ljubljani. 
Vse še enkrat predihava in odri
neva na prizorišče zločina - v 
Maribor - na prvega od dvanaj
stih turnirjev Adidas Streetball. 

Veliko ekip, še več obiskoval
cev, nekaj malega dežja, ogrom
no zabave in smeha ter čisto na 
koncu maksimalno utrujen. 

Po uspešno izpeljani prireditvi 
se vedno prileze burek in tokrat 
ni bilo nič drugače. Najboljši pa 
je bil konec, močno sem si želel, 
da bi se izognil cesti "slovenske
ga ponosa", zato sem zavil na 
cesto čez Slovensko Bistrico..., 
po tej cesti sem se vozil že tisoč
krat in glej, kakor v pravljici, tisoč 
in prvič sem se zgubil nekje v 
okolici Rogaške in da je polom 
popoln, bencin je na nuli. 

Zopet sem lahko preveril 
praktičnost Kobra mobitela, kajti 
prav lahko bi se zgodilo, da bi 
ostal sredi noči, kar seveda ni 
nič proti temu, da sploh ne bi 
vedel, kje sem obstal. 

nedelja, 21.5. 
Nedeljsko-ljubezenska šala. 
Avtor: Suzana Mihelin. SPEM 

MARIBOR. 
V času maja, ko ljubezni, na

mesto da bi cvetele, venijo, velja 
naslednji pregovor: "Bolje, da te 
vara videz, kakor da te vara 

ponedeljek, 22.5. 
Kar nekaj časa sem zapravil, 

dokkler mi ni uspelo dobiti Baja-
ge. Pravzaprav nisem dobil Ba-
jage, temveč njegovega mened-
žerja v Sloveniji. Dogovor je pa
del; slišimo se v torek, 30.5., ta
krat bomo stvari dorekli. 

Imam slab občutek, da iz go
stovanja Bajage na oddaji ne bo 
nič. Škoda, res, to bi bilo nekaj 
posebnega, še posebej zato, ker 
se ga tako težko dobi. 

Po drugi strani pa imam vsaj 
deset nekih skupin, pevcev ali 
pevk, za katere še slišal nisem 
in bi želeli gostovati v oddaji. 

Ko smo že pri oddaji; danes 
so me zopet razjezili. Tokrat ne 
poslušalci, ampak tisti, ki mislijo, 
da Studio D brez njih ne more 
živet in si tako jemljejo pravico, 
da odločajo o stvareh, kjer so 
njihove kompetence omejene. 

torek, 23.5. 
Danes je zgodovinski dan. Ob 

16.30 sem skadil zadnji cigaret 
in veliko čast, da je prisostvova
la temu veličastnemu dogodku, 
je imela Patricija. Njo sem si "iz
bral" zato, ker sem računal, da 
mi bo obljubila kakšno nagrado, 
npr. Opel TIGRO, če mi bo uspe
lo. Načrt ni uspel, vsaj kar se 
Tigre tiče, za cigarete... to bomo 
pa še videli. 

Kmalu po prvem zgodovin
skem dogodku se je zgodil še 
eden; prestopil sem prag porod
nišnice, menda sem enkrat tam 

že bil, vendar so me takrat pre
nesli. 

Poizkusil sem se vživeti v vlo
go mladega očeta, nisem se naj
bolje počutil, zato sem to idejo 
takoj opustil. 

sreda, 24.5. 
Gužva pred golom. Tomaž 

Borsan mi sporoči, da gremo na 
Poglej in zadeni in da naj pripra
vim vse potrebno. Kaj je to, vse 
potrebno. Tako je rekel, kakor 
da bi mi bilo vse |asno, kakor 
da vsak dan nekje nastopam in 
mi je to za dobro jutro. 

Stopil sem v akcijo in sedaj 
bomo videli, časa nimamo pre
več. Ob sredah navadno zavijem 
v brežiški kino; danes je sreda, 
torej sem v kinu; vrti se Ulični 
bojevnik in z njim se vrti tudi v 
moji glavi; katastrofa od filma. 

četrtek, 25.5. 
Kaj sem že danes mislil delat? 

Ja, delat sem mislil. Vendar mi 
ni uspelo. 

Zopet je bilo preveč malih 
stvari, ki same zase ne dajo nič, 
sam vzamejo ti, veliko časa na
mreč. 

To, da sem popoldan odšel 
na snemanje, ni nič posebnega, 
to da sem Balkija prvič videl v 
kravati, pa je za knjigo posebnih 
in nenavadnih dogodkov. Nje
gova obrazložitev, zakaj ima 
kravato, je temeljila na tem, da 
kravata izhaja iz Hrvaške. Mo
ram priznat, da je utemeljena, 
ampak vseeno - Balki v kravati 
je nekaj zelo smešnega. (Edi) 



C NAŠ GLAS 20, 31. MAJ 1995 RAZVEDRILO J 
PA SE SLIŠI... 

Novinarji smo nepremagljivi, ker smo prijatelji, šoferji pa so sami 
džeki. Kolegu v Novem mestu smo poslali dudke za sina, on pa 
nam nujno potrebno gradivo - le da je v Krškem avtobusni šofer 
zavrtal: "Kaj je to, je velika vrednost,ne, potem je pa samo 200 
tolarjev. O, Gorjancih, prijazno prevozniško podjetje! Saj si upravi
čeno do vozovnice za blago brez spremljevalca, pripada pa ti tudi 
Pasesliši. 

KUT GAS in Kreslin. Prejšnjo sredo je bil v Ljubljani koncert 
KUT GAS-a in Vlada Kreslina. Žal so po 45 minutnem igranju KUT 
GAS-a morali koncert prekiniti, ker jim je nekdo presekal kable in 
je zmanjkalo elektrike. Zlobneži pravijo, da je to naredil sam Kreslin, 
češ, da si ni upal nastopiti, ko je slišal KUT GAS. 

V nekaterih kmetijskih prodajalnah jim kmetovanje (ali vsaj sve-
• tovanje) ne gre preveč od rok. Kupec prodajalca ne vpraša za 

nasvet vedno le iz čiste vljudnosti - včasih bi res rad bolj strokovno 
informacijo. Z nasveti iz priloženih navodil si lahko pomaga sam. 
Je pa že lažje kupovati štumfe. 

Maturantka najpomembnejše posavske srednje šole je šla v 
novomeško bolnišnico na pregled. Kar na dva. Prvi je bil pri okulistu 
in ker ni in ni prišla na vrsto, je iz (trenutno) prazne ordinacije vzela 
svojo zdravstveno knjižico, na trikotni listek, ki ga sicer pacientom 
pri pregledih zatikajo za očala, zapisala jedrnato sporočilo: "Jebite 
si mater!" 

Krivi seveda niso ne pri punci doma ne v šoli, kjer so še v naših 
časih šle ure moralne vzgoje predvsem za opravičevanje neopravi
čenih izostankov, pobiranje denarja za storjeno škodo in podobne 
reči. Krivi so tudi pri okulistih. Če bi imeli večje liste, bi punca lahko 
napisala: "Res ste nesramni, ker ..." 

Bogve, če so šoferjem za zgled uradniki, ali kaj. Še ne tako dolgo 
nazaj so svoja vozila polepili z nalepkami Prepovedano kaditi, čeprav 
že takrat na avtobusu nihče ni "vlekel". Kljub temu se nekateri 
šoferji ne morejo odvaditi. Samo nalepke pač niso učinkovito sred
stvo za odvajanje (šoferjev) od kajenja (v avtobusih)! 

Lovska, pa vendar resnična. Na proslavi ob 50-letnici ustanovitve 
LD Brestanica je Franc Avberšek dejal: "Lov je nekaj posebnega. 
Lovci se veselimo odstrela, pobiranja sadov našega dela. Nekateri 
nam to očitajo. Gre za neupravičene očitke, saj jemljemo le viške. 
Če to prenesem v bančniški jezik, pomeni, da se ne lotevamo 
glavnice, temveč le obresti, pa tudi te vlagamo nazaj". 

PS. Ko bi le banke imele tako plemenite poglede in dejanja, pa 
bi verjetno več podjetij preživelo. Žal ima v njihovi logiki prednost 
zakon džungle in dobiček. Če bi po taki logiki delali lovci, kmalu 
ne bi slišali niti ptička, kaj šele videli srno, zajca ali kaj drugega. 

"Saj ni res, pa je," bi rekli ob pogledu na novoasfaltirane pločnike 
skozi Dolenjo vas. Tisti, ki vedo, kako so se izvajalci trudili in vsak 
dan nepretrgoma (!) delali, da bi Dolenjevaščanom končno le uredili 
pločnike za varno hojo skozi vas, bodo rekli: "Ah, saj so vseeno 
pridno in pedantno delali, to se pač zgodi." Oni drugi, teh pa je 
vseeno nekaj več, pa bodo ob pogledu na pločnik, na katerem 
skozi nekaj mesecev stari asfalt že pridno raste trava in ostal plevel, 
ponoreli: "Kaj bomo še vedno na takšen način razmetavali z denar
jem?" 

Naš glas je bil v Šentjerneju najprej v gosteh pri prijazni slaščičarni 
Košak. Potem smo svojo skupino otrok spravili pred osnovno šolo 
in za to je bilo treba prečkati cesto. Šef se je domislil bedaste ideje, 
da bi za hip ustavil živahen promet na cesti in četici otrok omogočil 
varen prehod. Izbral je traktor, ker se mu je zdel dovolj počasen 
in nenevaren. Pomota. Ne le, da se junak v kabini sploh ni zmenil 
za mahajočega stokilaša na cesti. Še strokovno, prometno varnos
tno se je zadri iz kabine: "A češ de te prtesnem!?" Šef ni želel take 
oblike sodelovanja in je raje počakal naslednji avto. 

Naša Kati obupuje. Na skrbi ima namreč podatke o novorojen
čkih, teh pa je vsakič opazno manj. Kati: "Saj bomo izumrli!" 

Naš glas je imel v soboto v Šentjerneju srečanje s svojimi mladimi 
dopisniki, slovenska vojska pa v Cerkljah svoj dan. Na stičišču teh 
dveh dnevov, na križišču ceste proti Kostanjevici s cesto Podlog-
Cerklje je prišlo do kratkega stika. Ves promet so policisti ob pomoči 
vojaškega policista preprosto preusmerjali na levo, v Cerklje. Neka
teri so godrnjaje požrli mučno počasno pomikanje sredi neskončne 
kolone razbeljene pločevine, drugi pa so se protestno obrnili, ko 
so ugotovili, da jih niso preusmerili zaradi del na cesti ali transporta 
vojaške kolone, ampak zaradi pričakovanega transporta 180.000 
Slovencev na slovesno vojaško zaprisego, kamor sami trenutno ne 
sodijo. Ob ponovnem srečanju s policisti v križišču je sledilo poja
snilo: "Zakaj niste povedali, kam greste, pa bi vas spustili. Saj vse 
spuščamo, nismo mi krivi, če Ministrstvo za obrambo ni postavilo 
oznak z napisom "Zaprisega"..." 

Ko so se srečali oni, ki so vendarle pravočasno pogruntali, v 
kako prometno godljo so padli, z onimi, ki so prišli na zabavo 
Našega glasa v Šentjernej po turističnem sprehodu mimo zaparki-
ranih Cerkelj, smo slišali, kakšen je bil odziv pri usmerjevalcih pro
meta na križišču pri Podlogu. Gospa je potožila: "Saj smo jim rekli, 
da gremo v Šentjernej, da imamo še premajhne sinove za zaprisego, 
pa nas sploh niso poslušali. Oni vojak se je zadri: Tam peljite!'. 
moj sine pa je dodal: 'Mami, tega ubogaj, ta ima pištolo!', pa smo šli." 

Policajem se spet ni posrečilo... Zadnjič so imeli v Cerkljah v 
vojašnici eno večjo zadevo, pa so se odločili, da bodo gostom 
pomagali: na križišče pri Vel. Podlogu so postavili enega vojaka in 
dva policista, da bi jim kazali pot do učnega centra (resnici na ljubo: 
kak Ljubljanec z avtoceste sam res ne bi našel poti!). Žal pa niso 
nikomur povedali, čemu stojijo tam - nesrečni vozniki so menili, 
da gre za kako nesrečo ali poseben tovor ali kaj - pa so vsi zavili 
proti Cerkljam; nekateri so šele tam "poštekali". 

Čudo veliko! Tudi v Kostanjevici imajo že prometne zamaške... 
V čem je štos? Kadar komunalci čistijo zamaške nesnage spod 
mestnega mostu, napravijo tačas "štopelc" na cesti... 

Glasbeni gost 
Polska male a 

ob izidu nove kasete 
Ch i Idr en game 

{ 0*SC^TEQUE ^ 
Dobova, 26. maja - Minuli petek je v dobovski diskoteki gostovala 

hrvaška pevka Minea, udeleženka izbora pesmi za Evrovizijo vzhod
nih pri sosedih. Pravi spektakel pa se obeta v petek, 2. junija, ko 
bodo ob prvi obletnici prenovljene diskoteke v Dobovi gostovali 
Vladimir Kočiš-Zec, Emilija Kokič in skupina Gitano. Vzdušje bo 
popestrila tudi velika nagradna tombola, v kateri bodo med nagra
jence razdelili veliki barvni TV znamke Schneider, komplete večerij, 
sončna očala znamke Police, celoletnne vstopnice za diskoteko, 
in še in še...(dama) 

SEVNICA 

frekvenca: 
96,7 MHz 

105,2 MHz 
Naše oddaje 

lahko poslušate vsak dan 
med 15. in 19. uro, 

ob sobotah med 15. in 24. 
in ob nedeljah od 10. ure dalje. 

Dva koncerta v Brežicah 
Brežice, 26. maja - V Brežicah sta bila v petek kar dva koncerta. 

Prvi je bil v sklopu praznovanja dneva šole, začel se je ob 13. uri 
v bivšem domu JNA in so na njem nastopili Blusersi, Spiritual 
pirotehnics, Lopatic family band in še kdo. 

Drugi pa je bil zvečer ob 21. uri, organiziral pa ga je Forum 
ustvarjalcev kulture Brežice, nastopili pa so še enkrat Blusersi, Sky 
tovver ter popularni slovenski ansambel Orlek. (Cole) 

The Blusers 

Agencija "LUKEC" d. o. o. 
Krško 

PLES. GLASBA, TURIZEM. 
rRQOVINA 

@/V*L Bohoričeva 19, 68270 Krško 
Tel./fax:0608-22-269 

* ^ A " ^ ^ ^ ^ ^ 
K ^ r\ l^k" 

^ ^ 

'G MM 

Valantičevo17, 
68000 Novo mesto 
Telefon:+386 68/23 174, 
323 300 
Telefax:+386 68/342 094 

ča» oddajanja: 
Ob sobotah oddaja
mo dokler nas bosta 
klicali. 
Vsak dan oddajamo 
mod S.30 In 24.00 
uro. 

*- l 

Polska malca se je formirala 
kot trio, že leta 1982. Do zdaj 
so izdali dva LP-ja, MOJSTER 
S SNEŽINKO (1990) in POL
SKA MALCA (1991), ter sode
lovali na treh kompilacijah: 
ČUDEŽA NE BO (1985), PRO
VINCA VRAČA UDAREC (1986) 
ter NO BORDER JAM (1993), 
pred kratkim pa še kaseto 
CHILDREN GAME (1995). 

Vse pesmi na novi kaseti so 
napisali in posneli Gianni Kovač 
- bas in glas. Uroš Srpčič - bob
ni in glas, Tomaž Urh - kitara in 
glas in Miloš Radosavljevic -
glas, pomagali pa so jim: Jože 
(Joco) Pegam - saksofon. Zoran 
Košir - kitara in Martina Leitner 
- glasovi. 

V intervjuju s Polsko malco pa 
smo se pogovarjali s pevcem 
Milošem Radosavljevičem 

Izdali ste kaseto, kaj zdaj? 
Kaseto distribuirati na čim več 

koncih in krajih ter odigrati kak
šen koncert pri nas in čez mejo. 
Na jesen je prišla ponudba zalo
žbe Nika za izdajo cedeja. 

Kakšna se ti zdi scena v Po-
savju, saj je zadnje čase dokaj 
razgibana? 

Prišlo je do nastanka novih 
društev, ki delujejo za razliko od 
ostalih tudi na področju organi
zacije subkulture. Začeli so se 
odvijati koncerti skupin, ki prej 
niso mogle igrati v teh krajih. 
Tudi domača glasbena scena se 
na ta način razvija in mlade sku
pine dobivajo priložnost, da se 
predstavijo pred domačim ob
činstvom. Zasluge za to nosi 
predvsem Forum ustvarjalcev 
kulture Brežice pa krško društvo 
Vodnar. 

V kakšnih pogojih delujejo 
skupine? 

Polska malca je ostala brez 
prostora za vaje. Prej smo vadili 
v bunkerju pri dijaškem domu, 
potem pa smo brez prave obra
zložitve dobili nogo. K sreči so 
nam priskočili na pomoč fantje 
iz skupine A je to, tako da zdaj 

Obvestile 
V osemnajsti številki našega 

časopisa nam je ponagajal 
škrat; v besedilu ob križanki 
je zapisal, da bo M-Agrokom-
binat za vsako pravilno rešeno 
križanko podaril zaboj jabolk. 
Žal bodo jabolka romala le v 

srečne roke; prvemu izžreba
nemu trije zaboji, drugemu 
dva in tretjemu eden. Za napa
ko se opravičujemo in še po
daljšujemo rok za oddajo 
osemnajste križanke: pošljete 
nam jih lahko do sobote, 3. ju
nija. 

začasno vadimo na Čatežu. Po
skusili smo rešiti problem s pro
storom za vaje. vendar smo pri 
vseh naleteli na gluha ušesa. Ob 
tej priložnosti prosimo gluha 
ušesa, naj se odpro. 

Kakšna je vaša publika? 
Z novo postavo je nastala tudi 

nova glasba. Z novo glasbo je 
odšlo nekaj starih fanov, prišli 
pa so novi. Publika je doma fe-
nomenalna in nas vselej najbolj 
toplo sprejme. 

Zakaj je naslov Children Ga
me? 

Children Game je po moje gle
de sporočila najbolj kompaktna 
pesem. V njej je v nekaj vrsticah 
zajeta vsa - recimo temu "filozo
fija" benda. Čeprav nobene pe
smi nočemo ovrednotiti kot 
manj ali več vredno. Yuma je na 
primer pesem, ki je polna emo-
cij. Nastala je zelo spontano, bi 
rekel v par minutah. Prvotni na
slov je bil Lines, pozneje pa smo 
našli povezavo med znanim tra
gičnim dogodkom in sporočilom 
te pesmi. 

Besedila so v angleščini in 
slovenščini, kdo jih piše? 

Tekste večinoma pišem jaz, 
nimam pa nekega strogega me
rila, zakaj ene v angleščini, dru
ge pa v slovenščini. Je pa napi
sati dober tekst v slovenščini ve
lik izziv, ki velja med rokerji za 
ne najbolj tekoč jezik za takšno 
vrsto interpretacije. Ampak rav
no v interpretaciji je problem. 
Glede tega so mi zelo všeč 
Pankrti, Lačni Franz, Gastrbajt-
rsi in A je to, ki se vežejo na 
tradicijo slovenskega punka s 
konca sedemdesetih in začetka 
osemdesetih. 

In za konec? 
Pozdravljam vse prijatelje in 

pozivam vse, ki imajo možnost 
pomagati skupinam, ne samo 
Polski malci, ampak vsem mla
dim, še porajajočim se talentom, 
naj to storijo brez predsodkov, 
ki jih je danes svet poln, ki so 
jih danes ljudje prepolni. (Cole) 

Koncert v begunskem centru 
Razstava begunskih 

risbic 
Krško, 26. maja - V Kulturnem domu Krško je bila v petek 

razstava risbic begunskih otrok. Ti otroci so nato še nastopili 
s pesmimi in plesom, ogledali pa so si še lutkovno predstavo 
lutkarske sekcije kulturnega društva iz Artič. 

Vse skupaj pa se je nato preselilo na dvorišče pred begunskim 
centrom v Krškem. Tam je bil koncert, na katerem so nastopili A 
je to s Čateža, Mamojebac s Krka, zagrebški Ljeni Hinko, ki so 
naredili največji žtjt, tako da so tudi begunski otroci prišli na svoj 
račun in zaplesali zaostalimi obiskovalci koncerta in je bila atmosfera 
res prijetna. Vse se je končalo malo pred deseto zvečer, ko je 
koncert sklenil Marko Brecelj in še sam zapel nekaj pesmi. 

Tega pa ne bi bilo brez organizatork prireditve, Ivane Petan in 
Dženi Rostohar, ki jima je res uspelo in upamo, da lahko v bližnji 
prihodnosti še kdaj računamo na kaj podobnega. (Cole) 

Ljeni Hinko iz Zagreba, ki so naredili žur za vse. Takole so 
plesali begunski otroci, z malo večjimi otroki. 
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NA KRATKO: Leto strpnosti 

Brestanica praznuje kra jevni praznik 
Brestanica, maja - Krajevni praznik je gotovo priložnost za V. 

pregled dosežkov zadnjih obdobij. Tudi ugotovitev kakšnega po
membnega novega zgodovinskega podatka je lahko razlog za nov 
ponos. V zadnjem času so Brestaničani odkrili v listinah celovškega 
arhiva najstarejšo pisno omembo krajev Rajhenburg in Krško. Ta 
listina je stara 1100 let. 

V kulturnem programu bosta sodelovali umetnici, pevka Bogdana 
Herman in harfistka Mojca Zlobko. V svoji točki bosta izvedli cikel 
srednjeveških slovenskih ljudskih pesmi, zatem pa bodo odprli raz
stavo "Brestanica skozi čas", na kateri bodo predstavili tudi najno
vejše pisne dokaze o obstoju Rajhenburga. Tekst je prispeval dr. 
Aleš Kumer. (Toni) 

Prošnja Društva invalidov Krško 
Krško, maja - 2e od leta 1991 se Društvo invalidov Krško dogo

varja s Kulturnim domom Krško oziroma gospodom Moškonom za 
primeren dostop invalidov na vozičku v kulturni dom. Gospod Mo-
škon zatrjuje, da je zadevo skušal urediti, vendar mu to nikakor ni 
uspelo, in zadeva se še ni premaknila z mrtve točke. Tako se je 
Društvo invalidov Krško v začetku meseca maja obrnilo na Sekre
tariat za infrastrukturo občine Krško, posredno na ing. Franca Glin-
ška, s prošnjo, da se zadeva za odpravljanje arhitektonskih ovir pri 
Kulturnem domu Krško premakne in začne urejati. Vsekakor pa 
društvo upa, da se bo s pomočjo sekretariata sporna zadeva rešila 
v čim krajšem času. (Kati) 

Kako živet i zdravo in srečno 
Sevnica, 28. maja - Ob mednarodnem dnevu družine je OO 

SKD v nedeljo v kulturni dvorani v Sevnici organiziral okroglo mizo 
Kako živeti zdravo in srečno. Sodelovala sta zakonca Novšak, pred
sednica kmečke mladine Zabukovje Mihela Jazbec, duhovnik mag. 
Peter Štumpf, državni sekretar za družino, dr. Drago Čepar, posla
nec v državnem zboru Štefan Kocipr ter zdravnik dr. Alojz Stopar, 
ki so maloštevilno občinstvo seznanili s svojimi mislimi o sreči, 
zdravju in družini. Po mnenju nekaterih je Trstenjakova misel, da 
nas ritem življenja usmerja iz družine dejstvo, vendar ni nujno, da 
to podpiramo. fr.S.) 

Hubertsova masa 
Brestanica, 27. maja - Lovska družina Brestanica letos praznuje 

petdeset letnico svojega obstoja. Ob tej priložnosti so v petek na 
brestaniškem gradu odprli bogato lovsko razstavo, v soboto pa so 
prav tako na gradu priredili tradicionalno Hubertsovo mašo. Udele
žilo se jo je veliko ljudi, lovcev iz drugih lovskih družin, saj je sv. 
Hubertus zavetnik lovcev. Mašo so popestrili tudi rogisti iz Litije. 
(Kati) 

Koncert v Viteški dvorani 
Brežice, maja - Pevci MePZ VIVA iz Brežic bodo v soboto, 3. 

junija, gostili svoje kolege, pevce MePZ Štefan Kovač iz Murske 
Sobote. V Viteški dvorani brežiškega gradu bodo gostje iz Prekmurja 
pripravili koncert, ki se bo začel ob 19.30 uri. Vstopnine ne bo! (dama) 

lajanci 
Posavje, 28. maja - Zadnjo nedeljo v mesecu maju je bilo po 

nekaterih župnijah še več cvetja in svečk kot običajno, bolj slovesno. 
V Kostanjevici je sveto obhajilo prejelo 32 otrok, ki so se na ta 

veliki dogodek pripravljali dve leti. 150 prvoobhajancev brežiške 
župnije je skupaj s starši sodelovalo pri veličastni sveti maši, ki so 
jo končali z zahvalo za obhajilo. Na Čatežu se je v nedeljo zjutraj 
zbralo 18 prvoobhajancev, prvo obhajilo pa je potekalo tudi v župniji 
Cerklje ob Krki. (Lea) 

Pastirski praznik 
- pilstanjsko binkostovanje 

Pilštanj, maja - Krajani Pilštanja že vrsto let pripravljajo več kot 
sto let star pastirski običaj. Binkostovanje bo v nedeljo, 4. junija, 
ob 4. uri zjutraj. Pastirji se bodo zbrali, in se dali pogostiti z drnuljevim 
čajem, pekli cvrke, se ovenčali, razglasili "kenika" in binkoštno 
"luk'nco", tjančali s cerkvenimi zvonovi in peli jutranjico; rogisti 
bodo zaigrali budnico, nato bodo pastirji izbrali najlepše okrašene 
krave in kečkali (pastirski hokej na travi), nastopili bodo vaški pevci 
in harmonikarji, pripravili bodo pastirske igre in ogled trških zname
nitosti. (Toni) 

Sosedje proslavili 110 letnico planinstva 
Samobor, 21. maja - Samoborci so proslavili 120-letnico planin

stva v svoji državi. Prav oni so tisti, ki so v Hrvaški med prvimi 
organizirano hodili v gore. Skoraj ni Samoborca, ki je planinec in 
še ni bil na našem Triglavu. Ob tej priložnosti so organizirali pohod 
pod naslovom "Tragom prvog izleta HPD-a", ki se ga je udeležilo 
tudi veliko slovenskih planincev. V samoborskem muzeju je odprta 
tudi razstava o planinstvu. Posebno pozornost je predstavljala pred
stavitev "Panoramske karte samoborskog gorja". (Božidar Zore) 

Iz let PD Bohpr Senovo 
Senovo, maja - PD Bohor Senovo organizira planinski izlet po 

delu slovenske poti od Nanosa do Ankarana, ki bo v soboto, 3. 
junija, z odhodom ob 5. uri s Senovega. Izlet je kombiniran, kar 
pomeni, da se bodo del poti vozili, dal pa opravili peš. Cena prevoza 
je 1.500 SIT. Prijave z vplačili sprejemajo v lekarni Senovo, pover
jeniki PD Senovo, vodja izleta Maks Habinc (79-227) in v pisarni 
PD Bohor Senovo Vsak ponedeljek od 19. do 20. ure. (Toni) 

,Ker So Združeni narodi leto
šnje teto proglasili za leto 
strpnosti, bodo v ta namen po 
Sloveniji organizirali razne ak
tivnosti. Prireditvam se želijo 
pridružiti tudi invalidi občine 
Krško, saj tudi letošnji medna
rodni dan invalidov poteka 
pod geslom "Bodimo drug do 
drugega strpni". 

Predsednik društva invalidov. 
Tone Pleterski: "K razmišljanju 
o pomenu proglasitve "leta 

strpnosti" in "mednarodnega 
dneva invalidov" vabimo mladi
no iz šol, da se nam pridruži, 
tako da svoje misli, predloge in 
ideje poda v prostih spisih na ti 
dve temi in jih posije do 30. junija 
na naslov Društvo invalidov ob
čine Krško, cesta 4. julija 57. 

Najboljše spise bomo nagradili 
in objavili v glasilu Društvo inva
lidov Slovenije in v občinskem 
glasilu. (Lea) 

Lovska razstava 
Grad Brestanica, 26. maja -

Ob koncu proslave je Anton Ja-
vorič, starosta in ustanovitelj LD 
Brestanica, odprl pripravljeno 
razstavo in povabil vse prisotne 
in še posebej šolarje, da si ogle
dajo zanimivo razstavo lovskih 
trofej in preparatov. 

V pritličju so razstavili 138 tro
fej živali iz vse države. Predstav
ljeni so najlepši in najmočnejši 
rogovi daleč najbolje ocenjene
ga jelena z Brda pri Kranju. Tu 
so trofeje rogate in druge divjadi, 
ki je bila uplenjena v Sloveniji. 

V grajski kleti pa kraljuje 140 
preparatov, ki so ob velikem tru
du lovcev postavljeni v skoraj 
naravno okolje. To je prizor, ki 
ga je potrebno videti. Ob razsta

vi so izdali osnovnošolski mladi
ni in starejšim namenjeno knjiži
co "Majhni koraki za varstvo na
rave". Izdajo je podprla občina 
Krško. Župan je ugotovil, da 
bodo prizadevanja brestaniških 
lovcev za ohranitev narave in 
okolja odmevala po celi Sloveni
ji. Brali jo bodo otroci po vseh 
šolah. Upajmo, da bo to odmev, 
ki bo dosegel vsakega prebival
ca in v njem vzbudil občutek in 
zavedanje sporočila, da dejan
sko narave nismo podedovali, 
temveč smo si jo le izposodili 
od naših vnukov. Z naravo mo
ramo umno sodelovati, saj se 
lahko marsičesa naučimo, pred
vsem to, da je s svojim posega
njem ne smemo obrniti proti se
bi. (Toni) 

Si^i d im na p ikniku s starši 

Libna, 26. maja - Taborniški odred Sivega dima iz Krškega je 
pripravil orientacijski pohod med ribnikom v Resi in vrhom Libne. 
Na koncu poti je tabornike čakal prijeten piknik s starši in sponzorji, 
žal pa je ena izmed skupin na cilj krepko zamudila. Zaman so 
namreč iskali markacije, ki so jim jih poskrili osmošolci z drugega 
piknika. Taborniki Sivega dima se sicer pripravljajo na poletno tabor
jenje ob Kolpi, zato so tudi tokrat trenirali pripravo kresa in postav
ljanje šotora, ostali čas pa so porabili za igre z žogo in pečenje 
(žganje) klobas nad ognjem. Vaja dela mojstra. (Ika) 

Crad Podsreda postaja ku l turno 
središče Kozjanskega 

Podsreda, maja - Kozjanski park in z njim grad Podsreda vse 
bolj postaja steber kulturnega dogajanja tega prostora. V kozjan
skem parku gre le za eno od številnih dejavnosti, ki jih opravlja. 

Letos imajo zelo pestro ponudbo, s katero skušajo na grad in v 
Podsredo privabiti čim več obiskovalcev. V juniju pripravljajo nasled
nje prireditve: v soboto, 10. junija, prirejajo na gradu koncert Ljub
ljanskega okteta. Od 14. do 19. junija bo na gradu poletna razisko
valna delavnica Šubičeve gimnazije iz Ljubljane. V petek, 16 junija, 
bodo odprli razstavo "Gotika na Kozjanskem", del slovenske razsta
ve "Gotika na Slovenskem". Odprta bo do 1. oktobra. 24. in 25. 
junija prirejajo v Podsredi šentjanževanje. (Toni) 

Pomlad je čudež 
Sevnica, 26. maja - Minuli petek se je na sevniškem gradu z 

modno revijo predstavila srednja tekstilna šola. Vodili sta jo Antonija 
Černič in Olga Kravogel, učenci pa so predstavili svoje modne 
kreacije. V prijetni atmosferi grajskega atrija smo lahko prisluhnili 
recitalu pesmi Borisa A. Novaka in delavski pihalni godbi GD Sev
nica. Nedolgo tega pa je izšlo tudi glasilo učencev srednje tekstilne 
šole pod vodstvom mentoric Smilje Radi in Majde Kočevar ter 
uredniškega odbora, katerega članice so Martina Podlesnik, Mira-
dija Čuljandži, Andreja Grilc, Mojca Župevc in Renata Cerovšek. 
(T.S.) 

Dan šole na brežiški gimnazi j i 
Brežice, 26. maja - Na gimnaziji v Brežicah so dan šole obhajali 

v znamenju petdesete pomladi šole: pripravili so vrsto slovesnosti, 
na katerih so bili v središču pozornosti njeni nekdanji dijaki. Dopol
dne so goste najprej pozdravili in jih popeljali na ogled po učilnicah, 
zatem pa so se udeležili pogovorov s sedanjimi gimnazijci. Dan 
šole je bil nekakšen uvod v številne dejavnosti, ki jih bodo posvetili 
obletnici gimnazije in bodo tekle vse do jeseni, (nic) 

Uradne ure 
občinskega urada Kozje 

Kozje, 25. maja - V pogovoru z novo tajnico občine Kozje 
Suzano Frece smo izvedeli, da še nimajo občinskih prostorov, 
zato s sodelavko delujeta v prostorih KS Kozje. Situacija se le 
počasi normalizira. Za sedaj so objavili le uradne ure občinske
ga urada, ki ga vodi, niso pa še dogovorili o uradnih urah župana. 

Občinski urad je odprt vsak ponedeljek, sredo in petek od 
8. do 12. ure. V tem času lahko občani opravijo stvari iz pristoj
nosti občine. Za vse ostale opravke pa se morajo obrniti na 
upravno enoto Šmarje pri Jelšah, ki je pristojna za dela in 
naloge po pooblastilu državnih organov, (Toni) 

Sprememba območja občine Radeče? 
Radeče, 26. maja - O usodi naselij Obrežje in Obrežje pri Zida

nem mostu bodo slej ko prej verjetno morali razpravljati poslanci 
v Državnem zboru. V primeru, da bo radeški občinski svet sprejel 
Statut občine, v čigar prvem členu bo opredeljeno tudi naselje 
Obrežje kot del območja občine Radeče, bo to pomenilo, da z 
novim naseljem (laška občinska skupščina je 5. 10. 1994 sprejela 
Odlok o imenovanju novega naselja Obrežje, po katerem se od 
naselja Obrežje pri Zidanem mostu odcepi del naselja, ki obsega 
statistični okoliš 542000. in se poimenuje kot samostojno naselje 
Obrežje) Obrežje dejansko upravlja občina Radeče, čeprav je na 
podlagi zakona še vedno del občine Laško, (dama) 

Še enkra t : cesta Radeče-Loka 
Loka pri Zidanem mostu, 24. maja - Krajevna skupnost Loka 

pri Zidanem mostu šteje 1.230 prebivalcev m 220 oskrbovancev 
Doma upokojencev. Približno 400 ljudi je zaposlenih m se dnevno 
vozi na delo v druge kraje, saj v Loki ni prave možnosti za zaposlitev. 
od 5. razreda osnovne šole pa se drugam vozijo tudi šolarji. Krajani 
pravijo: "Še dobro, da imamo železnico," vendar pa se kot slovenski 
davkoplačevalci počutijo prikrajšane in prevarane, saj so za ureditev 
ceste zahtevali le tanko preplastitev (predvsem zaradi prahu v su
šnem obdobju), dobili pa so kup odprtih, nesaniranih plazov in s 
tem neprevozno cesto, (dama) 

Seja OS Sevnica v Loki 
Loka pri Zidanem mostu, 31. maja - Danes bo v Loki osma 

redna seja Občinskega sveta občine Sevnica, na kateri bodo občin
ski svetniki razpravljali o tekočih vprašanjih, ki zadevajo občino in 
delo občinske uprave, večji del razprave pa naj bi namenili lokalni 
problematiki, predvsem bivšemu Clannu in cestnima odsekoma 
cest Loka-Radeče in Loka-Breg-Sevnica. Glede na to, da bodo 
sevniški svetniki razpravljali o za Ločane zelo perečih temah, bi 
morda ne bilo narobe na sejo občinskega sveta povabiti tudi poslan
ce iz Posavja. Sploh pa zaradi aktualne cestne tematike, ki je bila 
prejšnji teden obravnavana na seji Državnega zbora, (dama) 

K u l t u r n i dom Krško 
Krško, junija - Junija vas Kulturni dom Krško vabi, da se udeležtte 

njihovih pestrih prireditev. Hkrati pa se zahvaljuje vsem, ki so pripo
mogli k temu", da je bilo kulturno dogajanje v KDK v sezoni 1994/95 
pestro m bogato. 

V juniju pa si boste lahko ogledali: 2.jumja ob 11. uri - Otvoritev 
razstave ročnih del Društva kmetic Krško in ob 16. uri - Dan OŠ 
J. Dalmatina Krško z zanimivim kulturnim programom in razstavo. 
3. junija ob 20. uri - Štajerc v Ljubljani, komedija Toneta Partljiča. 
4. junij ob 15. tn 16.30 uri - Rad imam svoj kraj, na obe prireditvi 
vabi WZ Krško. V soboto. 10. jumja, ob 20. uri ste vabljeni na 
opero G. Verdija Traviata, 13. |unija ob 19. uri na zaključni nastop 
GŠ Krško, v petek. 16, junija ob 19.uri na slavnostno akademijo 
ob krajevnem prazniku KS Krško, v počastitev obletnice zmage 
nad fašizmom, vrnitve izgnancev in osamosvojitve Slovenije in v 
četrtek, 22. junija, ob 18. urt na zaključek plesne sezone PPK. • 

Vabljeni! (Kati) 

Tradicionalni turnir neporočenim 
Neporočeni-poročeni 5:1 

Krško, 28. maja - V vročem nedeljskem popoldnevu sta se na 
igrišču v Sp. Starem Gradu pomerili nogometni ekipi neporočenih 
in poročenih. Ta tradicionalni turnir poteka že kakšnih 15 ali še več 
let; naj povemo to, da ponavadi zmagajo poročeni. Letos so bili 
poročeni oslabljeni, brez najboljšega golmana. 

Tudi lani so zmagali poročeni in sicer z rezultatom 4 : 2. Tokrat 
pa so imeli terensko premoč samski, z odličnim Robijem Špilerjem, 
ki je zabil kar štiri od petih golov. Če bo Robi naslednje leto v 
nasprotni ekipi, se samskim slabo piše. (Cole) 
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Naravoslovni dan na OŠ 

Podbočje 
V ponedeljek, 15. maja, je na 

OŠ Podbočje potekal naravo
slovni dan, katerega tema je bila 
"Kako čisto je naše okolje". Raz
deljeni smo bili v pet skupin, 
mentorji pa so bili naši učitelji in 
predstavniki Nuklearne elektrar
ne Krško z mobilnim laboratori
jem. Mobilna enota je delo izva
jala na terenu, zemljepisna sku
pina je proučevala smetišča v 
bližnji okolici in pri tem ugotovi
la, da je divjih odlagališč manj, 
kot jih je bilo leta 1987, kmetijska 
skupina je proučevala in ugotav
ljala PH vrednost vod, fosfatov 
in nitratov v njih, literarna skupi
na je anketirala prebivalce Bro-
da, Žabjaka, Podbočja in Šutne 
na to temo, drugi del skupine je 

proučeval pojme, vazane na var
stvo okolja, likovna skupina pa 
je na papir spravila različne mo
tive onesnaženega okolja. Ob 
koncu dneva smo se zbrali na 
predstavitvi, kjer smo poročali o 
našem delu. Ker smo v lanskem 
šolskem letu sodelovali v razi
skavi onesnaženosti, ki jo je vo
dil dr. Sunčič iz Krškega, je za 
zaključek pripravil povzetek 
ugotovitev in nas opozoril na 
obolenja, ki so posledica različ
nih onesnaženosti. Učenci in 
učitelji smo s tem naravoslovnim 
dnevom naredili korak bližje k 
reševanju našega planeta. 

Maja Turk, Simona Jalovec in 
Alenka Colarič 

8.r. OŠ Podbočje 

Projekt na OŠ Leskovec 
V šolskem letu 1994/1995 so 

se na OŠ Leskovec lotili projek
ta, v katerega so zajeli vse učen
ce in učitelje. Hoteli so storiti ne
kaj konkretnega na področju va
rovanja življenskega okolja. Do
datno spodbudo jim je dalo dej
stvo, da letošnje leto označuje
mo kot evropsko leto varstva 
narave. Že od začetka šolskega 
leta se posamezne oddelčne 
skupnosti lotevajo internih eko
loških projektov. Učitelji so si 
skupaj z učenci zamislili delne 
projekte, kot so merjenje črnega 
ogljika v ozračju, kemijska ana
liza vode, gospodarno ravnanje 
z odpadki, varčevanje z energi
jo, hrup in okolje, popis lišajev... 

Loti/i so se tudi izdelovanja 
predmetov iz odpadnega mate
riala, izdelave plakatov in ekolo
škega biltena... Celotni ekološki 
projekt koordinirata učiteljica 
kemije in biologije Marija Korevi-
ja in pomočnica ravnatelja. Ena 

izmed akcij, ki so potekale na 
OŠ, je bila tudi merjenje črnega 
ogljika v ozračju. Tu sta sodelo
vali tudi Jerneja Šauta in Klavdija 
Šeško, učenki osmega razreda, 
o projektu pa sta dejali: "Za pro
jekt smo se odločili, ker je svet 
zelo onesnažen. Obenem pa le
tos poteka vseslovenska akcija 
merjenja črnega ogljika v ozrač
ju. Vsakodnevno merjenje in 
opazovanje nam je dalo določe
ne rezultate. Onesnaženost s 
črnim ogljikom je večja pozimi, 
v našem kraju je manjša kot dru
god, vendar še vedno škodljiva." 
Marija Korevija pa je o projektu 
dejala: "Smo ena redkih šol, ki 
se je odločila za takšen projekt. 
Pobuda zanj nam je bilo okolje, 
saj je zelo onesnaženo, posledi
ce pa čutimo posebno kot bole
zni dihal. Želeli smo opozoriti šir
šo javnost na onesnaženost 
okolja, predvsem pa vplivati na 
osebno osveščenost posame
znika." (Kati) 

Pesem Posavja *95 
Sevnica, 27. maja - V soboto je bila v sevniški kulturni dvorani 

tradicionalna revija posavskih pevskih zborov, katere organizator 
sta Posavsko pevsko združenje ter ZKO Sevnica. Na reviji je sode
lovalo deset posavskih pevskih zborov. Med gosti je bil tudi Janez 
Močnik, ki je revijo tudi strokovno ocenil. V svojem pozdravnem 
govoru je sevniški župan med drugim povedal, da je v Posavju 
okoli 70.000 ljudi, kolikor jih je približno v srednje velikih evropskih 
mestih. Ta imajo navadno le enega do dva pevska zbora, Posavje 
pa se ponaša z več kot desetimi. (T-S) 

Tudi tokrat so imeli delavci 
notranjega ministrstva UNZ 
Krško kar polne roke dela. Po
novno so zabeležili nekaj neu
spelih poskusov ilegalnega 
prehoda državne meje, zaple
nili so nekaj orožja, obravna
vali par prometnih nesreč... 

Ukradel avtoradio 
V prodajalno B-SAT v Sevnici 

sta 22. maja vstopila dva nezna
na mlajša moška. Zanimala sta 
se za nakup TV sprejemnika. 
Med ogledovanjem je eden iz
med neznancev iz prodajne po
lice ukradel avtoradio znamke 
Blaupunkt in tako oškodoval 
lastnika prodajalne za 28.000 
SIT. 

Lastniki avtomobilov, 
peier! 

Neznani storilec ali storilci so 
prišli v noči z 22. na 23. maj do 
Bevkove ulice v Brežicah ter na 
neznani način odprli osebni av
tomobil A.S. Storilci so zlomili 
ključavnico krmila in zatem po

skušali vozilo spraviti v pogon, 
vendar jim to ni uspelo, čeprav 
so vozilo potiskali po ulici cca. 
200 metrov, in zatem vozilo pu
stili v Kregarjevi ulici. Tam so 
vozilo policisti tudi našli in ga 
vrnili lastniku. 

Sreče pa ni imel lastnik oseb
nega avtomobila znamke Unis 
Golf, bele barve, ki je bil parkiran 
na parkirnem prostoru na Slom
škovi ulici v Brežicah. Neznani 
storilec je avtomobil odpeljal v 
noči z 22. na 23. maj, vozila pa 
še niso našli. 

Vrnjene nazaj 
v Hrvaške 

Državljanke BIH, B.S., S.S. in 
S.S, so 25. maja ilegalno presto
pile državno mejo med Republi
ko Hrvaško in Republiko Slove
nijo v Slovenski vasi. Njihovo ile
galno potovanje ni trajalo dolgo, 
saj so jih na Drnovem, ob magi
stralni cesti Obrežje-Gmajna, iz
sledili prometni policisti iz 
Krškega. Vse tri državljanke BIH 
so bile po končanem postopku 
vrnjene nazaj v Hrvaško. 

Dvojni koncert v ku l tu rnem domu 
Krško, 27. maja - Kulturni dom je ljubitelje glasbe v soboto spet 

razveselil s koncertom, ki so ga pripravili v dveh delih; v prvem so 
se predstavili Volodja Balžalorskv, Igor Saje in Cveto Kobal s sklad
bami za flavto, violino in kitaro, v drugem pa sta nastopila Blaž 
Pucihar za klavirjem in Miro Božič z orglicami. Božič je slovo pope
stril s prijetno lastno skladbo Vlak. (nic) 

OŠ Senovo v programu 
PETRA 

Senovo, maja - Program ra
čunalniškega opismenjevanja 
PETRA se je že dodobra usidral 
v osnovnih šolah po vsej Slove
niji. Ledino tega projekta je po
leg treh šol iz Ljubljane in ene 
iz Maribora orala tudi OŠ Seno
vo. 

Ravnateljica Olga Košir: "PE
TRA je program računalniškega 
opismenjevanja, ki bo sčasoma 
zajel vso populacijo, Ministrstva 
za šolstvo in Zavoda za šolstvo. 
Program se širi in samo letos se 
je priključilo sto šol. Počasi se 
bodo vključile šole iz vse Slove
nije. V občini Krško je sedaj OŠ 
Senovo edina vključena in edina 
z dokaj dobro opremljeno raču
nalniško učilnico. Druge šole 
učilnic nimajo ali pa imajo le del
no opremljene, kar je gotovo po
sledica gospodarskih težav, saj 
je pomoč gospodarstva eden te
meljnih virov pri nabavi drage ra
čunalniške opreme. Problem 
zase so tudi kadri, ki kljub do
bremu znanju nimajo prave stro
kovne usposobljenosti za delo z 
učenci. Na OŠ Senovo imamo 
na srečo dva dobro usposoblje
na učitelja, ki pomagata tudi 

drugim šolam v občini, da se 
bodo kasneje lažje vključili v 
program PETRA." 

Projekt PETRA zajema popu
lacijo petih razredov. V program 
so vključeni tehnika, likovna 
vzgoja, slovenski jezik in knjižni
čarstvo. 

Letos so se formirale razvojne 
skupine, ki pripravljajo aplikacije 
za šesti razred. Hkrati se uspo
sabljajo tudi učitelji, ki bodo na-
silci programa. Tudi v ta pro
gram je OŠ Senovo vključena. 
Žal ni postala nosilec svojega 
dela programa. Za posamezne 
predmete so osrednje šole: Sev
nica za angleški jezik, Polzela za 
knjižničarstvo, Ljubljana za slo
venski jezik in tehniko ter Pod
četrtek za likovno vzgojo. 

Olga Košir: "Žal zelo težko po
sodabljamo opremo, ki hitro za
starava. Sedanjo smo nabavili s 
pomočjo Zavarovalnice Triglav, 
nekaj pa z našo akcijo Za so
dobnejšo šolo. Z letošnjo akcijo 
želimo opremo posodobiti in iz
popolniti. Naša naloga v bližnji 
prihodnosti bodo prostori, saj 
nimamo nobenih prostorskih re
zerv." (Toni) 

Gospa, ne bi rad bil brezobziren, a naš oddelek se čez eno uro 
seli v Novo mesto, če hočete, da bo še Štajerc, bo treba pohi
teti... 

V času od 22. do 29. maja so se v brežiški porodnišnici rodili le 
trije otroci. Mamice so postale: Sonja Halambek z Libne Janu, 
Slavica Bešlagič iz Krškega Adi in Tadeja Brumen iz Brežic Emanue-
lu. Čestitamo! 

Parkiranje na CKŽ 23 je bilo vedno problematično, ker je prostora 
malo, potrebe pa so velike. A včasih je prostora dovolj, le p'*meti 
ni. Tale z brežiško registracijsko številko 784 je bil prepričan, da 
bo v DZS najhitreje opravil, če se zapelje skoraj v lokal. To mu 
sicer ni uspelo, je pa svojo katro pustil tik pred vrati, čeprav je le 
pet metrov naprej imel za tri avtomobile praznega parkirnega pro
stora. Saj bi bilo vseeno, če na CKŽ 23 ne bi 'bili doma' tatečni 
novinarji, ki se jim vedno kam mudi. 

Grad Rajhenburg središče 
kulturnih prireditev v juniju 

Brestanica, 26. maja - Leto
šnje leto jubilejev bodo še po
sebno zaznamovale številne pri
reditve na gradu Rajhenburg. 
Juni|a jih bo kar lep kupček. Na 
tiskovni konferenci so predstavi
li vsako posebej. 

3.junija prirejalo koncert 
McPZ Singerkrantz iz Obrighei-
ma. Gre za zbor iz pobratene 
nemške občine, ki ze vrsto let 
sodeluje z MPZ iz Brestanice. 
Peli bodo v čast 50-letnice MPZ 
iz Brestanice. Koncert bo na 
gradu Rajhenburg ob 18. uri. V 
primeru slabega vremena pa v 
dvorani OŠ Brestanica, ob 19. 
uri. 

V sredo. 7. junija, organizirajo 
občinsko revijo šolskih pevskih 

zborov. Prireditev bo v gradu ob 
16. uri. V primeru slabega vre
mena se prireditev prestavi na 
petek, 9. junija, ravno tako v gra
du Rajhenburg. 

Sobota. 10. junija: prireditev 
ob krajevnem prazniku in otvori
tev razstave "Brestanica skozi 
čas". 

V soboto. 24. junija, ob 18 uri, 
pa bo koncert MPZ Svoboda 
Brestanica. Koncert je posvečen 
50-letnici neprekinjenega dela. 
Tudi ta koncert bo na gradu. 

Vse prijatelje kulturnih dogod
kov, prijatelje Brestanice in vse 
občane vabijo, da se udeležijo 
prireditev, se ob njih sprostijo in 
poveselijo. Na svidenje! (Toni) 

Mladi literati 
iz petega razreda 

4 

Šentjernej, maja - Na šentjernejski šoli premorejo na višji stopnji 
kar dva krožka, ki se ukvarjata z literarno dejavnostjo; enega smo 
že predstavili, danes so na vrsti so peresa petošolcev. ki jih vodi 
Mateja Petne. 

Modrujoče: Mladi literati smo ustvarjalci majhnih, a kmalu velikih 
stvari. Malo manj resnobno: Naš krožek je za male, velike in pišemo 
brez kakršne koli pike. Za mame, očete pa tete in strice, in jim 
pokažemo naše literarno lice. Pa še: 
Naš krožek je zanimiv, zmeraj razigran, 
včasih pa poreden, ne joče se pa nobeden. 
Žabice regljamo in se krohotamo. 
krožek nam je všeč. kmalu pa ne bo ga več. (nic) 

Zaključil i izkopavanja 
na Starem gradu 

Stari grad, 24. maja - Izko
pavanja v Starem gradu nad 
Podbočjem, prazgodovin
skem gradišču, kjer so najka
sneje v 13. stoletju zgradili 

. grad, ki bi ga veljalo povezati 
\ . s kostanjeviškim, so se v teh 

dneh končala, tako da so štu
dentje oddelka za arheologijo 
s Filozofske fakultete v Ljub
ljani na hribu vzpostavili prvot
no stanje. 

Arheološko najdišče na Sta
rem gradu, vpetem v grebene 
Bočja pod Gorjanci, že več kot 
sto let razvnema domišljijo stari-
nokopov in zgodovinopiscev. V 
želji, povezati številne arheolo
ške podatke in zaokrožiti znanje 

o zgodovini tega gradu, so štu
dentje z oddelka za arheologijo 
pod vodstvom predstojnika Mi
tje Guština letos že četrto sezo
no raziskovali na tem gradišču. 
Odločili so se za testno izkopa
vanje, saj se je izkazalo, da je 
tu še kup ruševin in dobro ohra
njenih zidov. Razen letos je bilo 
izkopavanje organizirano kot 
mednarodni arheološki tabor. 

Imeli so velike načrte, saj so 
želeli napraviti kulturnoznameni-
tostno prezentacijo. Tudi navdu
šenost med krajani je bila velika. 
Žal pa so morali izkopavanja 
predčasno zaključiti zaradi težav 
z nekaterimi krajani, so pa zido
ve malo zaščitili, če bi morda še 
kdo kdaj raziskoval. (Lea) 
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ROKOMET 

RK In ter ier : RK Akr ipo l Trebnje 
15 : 13 ( I6 : l l ) 

V petek sta se v leskovški športni dvorani pomerila nova člana 1. slovenske V 
rokometne lige, domači Interier in ekipa Akripola iz Trebnjega. V prijateljskem 
srečanju so domači ves čas vodili, Trebanjci pa so rezultat nekajkrat izenačili. 
V drugem delu so Krčani vodili že s šestimi zadetki, vendar so gostje dve 
minuti pred koncem izenačili na 23 : 23. Domači so v zadnjih minutah dosegli 
dva zadetka iz protinapadov in na koncu zasluženo zmagali. 

Pred pričetkom srečanja so se domači igralci s skromnim darilom poslovili 
od trenerja prof. Abasa Arslanagiča, ki odhaja v zagrebški Badel. S priložnos
tnim darilom pa so se zahvalili tudi predsedniku RK Interier Dragu Radeju za 
prizadevanja in vodenje kluba v pretekli sezoni. 

RK Interier: Imperl, Keše 1, Papež 7, Iskra 4, Mašič 4, Martinčič 1, 
Bogovič 1, Urbane 1, Kukavica 4, Dragar 1, Levičar 1, Pire. (J.A.) 

Radeški kadeti uspešnejši 
V zadnjem 22. krogu prvenstva MNZ Celje sta se v Brežicah pomerili ekipi 

Svobode Brežice in Radeče Papir. Zasluženo so zmagali gostje z rezultatom 
3 : 1 , častni zadetek za Brežičane pa je dosegel Povh. (Pilip) 

Ženski nogomet v Krškem 
Ali postaja Senovo center ženskega nogometa v Sloveniji? V okviru NK 

Krško na Senovem že pol leta vadi nogomet skupina deklic, ki jih vodi trener 
Cvirn. Ženska nogometna vrsta se je pred dnevi pred srečanjem krške članske 
vrste pomerila z najmlajšo ekipo krške nogometne šole - ekipo cicibanov. 
Kljub zmagi cicibanov z rezultatom 3 : 0 so simpatična senovška dekleta 
prikazala veliko nogometnega znanja. 

Za igranje nogometa na Senovem so se odločile: Mihaela in Tatjana Mlakar, 
Gorenc, Cizrl, Gabrič, Hojnik, Bovha, Harapin, Špiler, Kumalič, Uremovič, 
Redžič, Seferovič, Hodžič, Cvirn in Ljutič. (Pilip) 

NALI N0C0NET 

Rezultati zadnjega, 18. kola malonogometne lige MNZ Celje: 
Juventus Maco - Straus 88 2 : 1, Allo, Cafe Pole - Galero 2 : 5, Rebus 
- Dnevi želja 4:5, Sportklub - Goldhorn 3:0, prosti so bili Aranžerji. 

Končni vrstni red: Juventus 33, Sportklub 31, Dnevi želja 18, Aranžerji 
16, Galero 16, Allo, Cafe Pole 15, Straus 88 13, Goldhorn 7, Rebus 6. 

Prvouvrščena ekipa Juventus Maco iz Šentjurja se je uvrstila v enotno 
slovensko ligo malega nogometa, drugouvrščeni Sportklub pa bo imel 
priložnost v kvalifikacijah pridobiti status prvoligaša. (Pilip) 

KOŠARKA 
Streetball Slovenija '95 

II turnirjev in finale - Kvalifika
cijski turnir tudi v D o bo vi 

Podjetje AFP Dobova, ekskluziv-
ni zastopnik in nosilec licence Adi-
das, tudi letos organizira prireditev 
ADIDAS STREETBALL '95. To je 
vseslovenska akcija, ki zajema 11 
kvalifikacijskih turnirjev in še za
ključni turnir. Sredstva iz sklada 
Streetball so namenjena za huma
nitarno dejavnost. 

Streetball je ulična košarka, ki se 
igra na en koš. Pomerita se ekipi s 
po tremi igralci, najpomembnejše 
pravilo je fair play, zato na igrišču ni 
sodnika. Pravičnost je zakon in prin
cip ulične košarke. Namen streetbal-
la je zbrati ljudi, ki imajo skupen inte
res - igrati košarko in se pri tem za
bavati, pokazati mulariji in tistim, ki 
so to še do nedavnega bili, prijeten, 
zabaven in zdrav način življenja ter 
pomagati pomoči potrebnim. Sred
stva iz sklada Streetball so vsako leto 
namenjena za humanitarno dejav
nost. Letos jih bo dobil Socialni forum 
za zasvojenosti in omame. 

V letošnjo akcijo Streetball bo 
vključenih 11 kvalifikacijskih turnirjev 
in zaključni turnir, ki bo 3. septembra 
v Ljubljani. Finalisti posameznega 
turnirja se bodo pomerili na finalnem 
turnirju. Zmagovalna ekipa turnirja v 
kategoriji 16 do 20 let pri fantih in 
zmagovalna ženska ekipa bosta na
stopili na svetovnem prvenstvu v 
Barceloni. 

Kvalifikacijski turnir bo tudi 19. 
avgusta v Dobovi. Konkretneje o 
tem turnirju pa več v eni od nasled
njih številk. (Galex) 

STRELJANJE 
Posavski strelci vse boljši 

Na kontrolnem tekmovanju pred nastopi na tekmah svetovnega pokala so 
nastopili tudi strelci SD Leskovec in SD Kruno Brežice in dosegli odlične 
rezultate. 

Med pištoljaši je v članski konkurencfžmagal Brežičan Robert Kranjc, ki 
tekmuje za ljubljansko Olimpijo, drugo mesto pa je dosegel Vlado Sabadoš 
(Kruno). 

Med strelci s puško sta bila odlična Tina Grabnar in Dejan Župane (oba 
Leskovec), ki sta osvojila tretji mesti in bila v mladinski konkurenci daleč 
najboljša. Tudi tretja leskovška tekmovalka Urška Arh je tekmo odlično začela, 
vendar je zaradi zdravstvenih težav na koncu popustila. 

Rezultati: člani pištola - 1. Kranjc 573, 2. Sabadoš 564, 3. Veternik 559: 
člani puška - 1. Debevc 590, 2. Repič 580, 3. Župane 580; članice puška 
- 1. Oražem 390, 2. Prednik 386, 3. Grabnar 384, 9. Arh 352. (J.A.) 

Kolesarska d i rka po 
vinski 

JKrško, 27. maja - Na kolesarski 
dirki po omenjeni vinski cesti so 
sodelovale mladinske kategorije, 
amaterji, kolesarji rekreativci, 
skratka, vsi, ki se tovrstnih izletov 
v naravo radi udeležijo. Kategorije 
so se pomerile v različnih dolžinah 
kolesarskih krogov. 

Amaterji in mladinci so vozili na 
relaciji iz Krškega preko Sremiča na 
Zdole, v Sromlje in Pišece, vozili pa 
so tudi na krožni progi Pišece-Vitna 
vas-Župelevec-Kapele-Globoko-
Pišece. Ostale kategorije; mlajši mla
dinci, dečki A,B,C in rekreativci so 
v^7iii le omenjeni krožni del. Mlajši 

bizeljsko-sremiški 
cesti 
mladinci dva kroga, vsi ostali le en 
krog. Amaterji so vozili na 97 km dolgi 
progi, za mladince je bil krog dolg 
73 km, za mlajše mladince 48 km, 
vsi ostali pa so vozili en krog. dolg 
24 km. 

V kategori|ah so zmagali: med 
amaterji Srečko Glivar. Krka NM: 
med mladinci Martin Derganc. Krka 
NM: med ml. mladinci Uroš Dular. 
Savaprojekt KK; med dečki A: Gregor 
Zagorc, Savaprojekt KK; dečki B: 
Kristjan Fajt. Portorož: dečki C: David 
Rozman. Sava KR. Nastopili so tudi 
rekreativci in veterani, (dama) 

PLAVANJE 
Urška Slapšak najboljša 

Kamnik, 27. in 28. maja - Med 
379 plavalci in plavalkami vseh ka
tegorij iz 13 slovenskih klubov so 
se na državnem šprintarskem pr
venstvu odlično odrezali tudi krški 
plavalci. 

Rezultati 50 m delfin: mladinci - 8. 
Povhe; dečki - 5. Kelhar; članice -
2. Repec N.; 50 m hrbtno članice -
1. Slapšak, 3. Repec N., 7. Bizjak 
50 m prsno: mladinke - 4. Cargo 
deklice - 7. Herakovič; 50 m prosto 
mladinci - 4. Povhe; kadeti - 4. Ža

fran; članice - 2. Slapšak. 3. Repec 
N., 6. Repec A.; deklice - 6. Herako
vič. 

Rezultati absolutno: 50 m delfin 
ženske - 3. Repec N.; 50 m hrbtno 
ženske - 3. Slapšak; 4 x 50 m prosto 
moški - 6. Celulozar Krško; 4 x 50 
m prosto ženske - 2. Celulozar 
Krško; 50 m prsno ženske - 6. Čargo: 
50 prosto ženske - 2. Slapšak, 4. 
Repec N.: 4 x 50 m mešano moški 
- 6. Celulozar Krško; 4 x 50 m meša
no ženske - 2. Celulozar krško. (Ga-
lex) 

PLES 
"Plesalci lx Posavja napredujejo" 

Taka Je bila ocena sodnikov na 
turnir ju v Novem mestu 

Novo mesto, 26. maja - Na sre
čanju plesalcev širše dolenjske re
gije (tako so ga pač krstili regiona-
listi v Novem mestu) se je pomerilo 
250 plesnih parov iz 17 osnovnih 
šol. Iz Posavja so se prijavile sku
pine iz OŠ Brestanica, Dobova in 
Leskovec, kjer skrbi za plesalce 
mentorica Anica Antolič Miler. 

Izmed "njenih" 32 parov se jih je v 
finale prebilo 11. Od tega jih je 7 iz 
Leskovca, po 2 pa iz Brestanice in 
Dobove. Leskovčani so potrdili lan
sko zmago v 1. in 2. kategoriji. Anto-
ličeva pravi, da si zaslužijo pohvalo 
vsi plesni pari, ki jih trenira, predvsem 

pa tisti najbolje uvrščeni. Prvo mesto 
v prvi kategoriji sta namreč dosegla 
Rok Curhalek in Sara Polovic (OŠ Do
bova). V drugi kategoriji je bilo med 
šestimi finalnimi pari pet posavskih, 
zmagali pa sta Mojca Doles in Kata
rina Skinder (OŠ Leskovec). Najbolj 
napeto pa je bilo v tretji kategoriji, 
kjer je šlo zaradi hude konkurence 
dokaj na tesno in sta četrto mesto v 
finalu priplesala David Zakšek ter 
Ksenija Dvoršak (OŠ Brestanica). 
Med osmošolci sta se na drugo me
sto uvrstila Aleš Bizjak in Natalija Fe-
Ija (Leskovec), na četrto pa Matei 
Brezovšček in Monika Vodopivc 
(Brestanica). (Ika) 

Uspešen 
PPK LuHee 

zaključek 
sezone 

tekmovalne 

Ajdovščina, 27. maja - Na zad
njem letošnjem kvalifikacijskem tur
nirju v športnih plesih so plesalci in 
plesalke Posavskega plesnega kluba 
Lukec dosegli naslednje rezultate: 
pionirji višjega C razreda - 7. mesto 
LA in 10. mesto ST Jaka Piltaver in 
Tina Korber; pionirji D razreda - 7. 

mesto ST in 11. mesto LA Mitja Sta
nič in Katja Zakšek, 7. mesto ST in 
12. mesto LA Mitja Puntar in Jasmina 
Zakšek: mlajši mladinci C razreda -
7. mesto LA in 10. mesto ST Mitja 
Prah in Mateja Gane: mladinci C raz
reda - 8. mesto LA in 11. mesto ST 
Janez Žokalj in Kaja Kržan. (Galex) 

Plesalci in plesalke PPK Lukec so tako uspešno zaključili tekmovalno 
sezono v športnih plesih. Odlične rezultate so kronali tudi na mednarod
nih plesnih turnirjih, kjer so osvojili vidne uvrstitve. V Benetkah 21 kom
pletov medalj, v Udinah pa 17 pokalov (na sliki). 

SAH 

Vodi še vedno Mesojedec 
Na rednem mesečnem hitropoteznem turnirju ŠK Milan Majcen Sev

nica za mesec maj 1995 je med 10 tekmovalci prvo mesto osvojil Bojan 
Kuzmič pred Francem Derstvenškom in Zvonkom Mesojedcem. V skup
nem turnirju še vedno vodi Mesojedec. Kranjec je drugi, sledijo pa 
Derstvenšek. Kolman in Kuzmič. Naslednji turnir bo v nedeljo. 18. junija 
1995 ob 9. uri v prostorih ŠK Milan Majcen Sevnica. (J.B.) 

Turn i r SK Triglav Krško 
Vrstni red: Aleš Volčanšek 10 točk, Fritz II (računalnik) 9.5. Hilmi|a 

Ahmatovič 8.5. Sašo Župevc 6.5. Gorazd Novak 6.5. Mano Vilic 6.5. 
Rudi Smajgl 6. Tomaž Tomažin 5.5. Zavisa Kneževič 2.5. San|a Žnideršič 
2.5. itd. 

Sašo Vaš se zahval juje Kostaku 
Karateist Sašo Vaš. doma iz Bre

stanice, ki nastopa za Karate klub 
Sevnica, se je ob pomoči Komunal-
no-stavbenega podjetja Kostak 
Krško skupaj z ostalimi sevniškimi 
tekmovalci udeležil 12. mednarodne
ga karate Grand pnx turnirja Francije 
v športnih borbah. 

Sašo Vaš - Šeks se je v Parizu 
kljub močnemu udarcu v glavo med 
tekmovanjem, ki mu je povzročil rahel 
pretres, odlično boril in prišel vse do 
finala. Pred finalnim obračunom pa 
so ga odpeljali v bolnišnico in zato 
je moral trener Jurij Orač dvoboj pre
dati. Vseeno pa je z osvojitvijo srebr
ne medalje dosegel svoj največji us
peh. Ob vrnitvi v dvorano je z njego
vega lica zažarelo veselje in vsi v slo
venskem taboru so bili izredno veseli 
njegove vrnitve brez hujših posledic. 

Karateist Vaš je na mednarodnem 
turnirju nastopil s črnim mo|strskim 
pasom, ki si ga je priboril z opravlje
nim mojstrskim izpitom pri največjem 
mojstru shotokan karateia Hiroshi 
Shiraju. Naziv mojster karateja 1. dne 
je veliko priznale za dolgoletni trud 
karateistov in vloženo znanje glavne
ga trenerja. 

Ob tej priložnosti se Sašo Vaš za
hvaljuje Komualno-stavbnemu po
djetju Kostak oz. direktorici Silvani 
Mozer za sponzorstvo njegovega na
stopa v Parizu. "Upam, da sem z us
pešnim nastopom upravičil zaupanje 
za finančno pomoč pri nabavi opre
me, ki je nujno potrebna na tekmova
njih v športnih borbah." poudaria 
Sašo in še dodaja: "Nastop v Parizu 
je bil zame bogata športna izkušnja 
in želim si. da bi mi koristila pri nadalj
nji športni karieri." (Galex) 

Nočna speedway d i rka v K r š k e m 
Krško - V soboto, 3. Junija bo na stadionu Matije Gubca prva nočna 

dirka v Sloveniji. Dirka je že po tradiciji uvrščena med prireditve ob 
občinskem prazniku, udeležile pa se je bodo ekipe osmih držav. Po 
zaključeni prireditvi bo ognjemet in nato še zabava na stadionu. 

V soboto, 2. julija pa bo v Krškem letošnja najmočnejša speedvvavsko 
prireditev: ekipno svetovno prvenstvo skupine B. Nastopite bodo ekipe 
sedmih držav. Pet ježe znanih: Avstrija, Finska, Norveška, Nova Zelandija 
in Slovenija. Zadnji oVe pa bosta znani po d|rki skupine C, ki bo 2. junija 
v Rusiji. (Ika) 

Posavski alpinisti in športni plezalci so 
plezali v I ta l i j i 

Prvomajske R M M H P « IHP* 
praznike so člani j ^ ^ H B i i 
Posavskega alpi- m&m^^tmUB 
nističnega kluba 
izkoristili za pleza- £' 
nje težkih, dolgih M I l f s M H E l 
sten v italijanskem 
plezalskem centru 
ARCO in za pleza
nje težkih športnih 
smeri v plezališčih 
v okolici Arca. Na 
obisk tega pleza-
lišča so se vsi do
bro pripravili že v 
zimskem priprav
ljalnem obdobju, 
tako da uspehi 
niso izostali. An
drej Sotelšek je 
poleg drugih pre
plezal smer Pove-
ro illuso, ki je prva 
čista "devetka" 
(7c po francoski 
lestvici), ki so jo 
preplezali posav
ski plezalci. Dobro 
pa so se izkazali tudi športni plezalci 
mlajših kategorij: Alenka Krejan, Ta
dej in Marko Bernik, Nejc Pozvek in 
Igor Suvajčevič, ki so splezali vsak 
po več smeri z ocenami od 6a do 
6b» in tako vsi izpolnili pogoje za 
udeležbo na slovenskem državnem 
prvenstvu v športnem plezanju. 

Stare|ši plezalci (alpinisti) pa so po
leg športnih smeri, ki so jih plezali 
predvsem za trening, opravili več 
kvalitetnih alpinističnih vzponov v 
stenah nad Arcom (200-400 m), 
predvsem pa so se izkazali Andrej 

Sotelšek, Aleksandra Voglar in Matej 
Zorko, ki so prosto ponovili več smeri 
sedme stopnje. 

Vse to kaže na kvaliteten napredek 
alpinističnega in predvsem športne
ga plezanja v Posavju. Uspešnega 
prvomajskega plezanja so se pod 
vodstvom Gorazda Pozveka udeležili 
razen že zgoraj omenjenih plezalcev 
še Aleksander Vegelj, Danica Po-
zvek-Vidmar in Andrej Založnik. Vsi 
skupaj pa so priplezali več kot šest
deset športnih in več kot štirideset 
alpinističnih smeri. (PAK) 
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OBČINA KRŠKO 

0 B J A V A 
NA PODLAGI PRIJAV, KI SO PRISPELE NA POZIV VSEM 
KRAJEVNIM SKUPNOSTIM, DRUŠTVOM, KLUBOM IN OR-
GANIZACIJAM V OBČINI KRŠKO, OBJAVLJAMO PREDVI
DENE PRIREDITVE V MESECU JUNIJU 1995 

ORGANIZATOR 
PRIREDITVE 

JUNIJ 
RDEČI KRIŽ OBMOČNA 
ORG. KRŠKO 

DKDSVOBODA 
BRESTANICA 

AMDKRŠKO 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUBCELULOZAR 
WZ KRŠKO 

POSAVSKI PLAVALNI 
KLUBCELULOZAR 
KRAJEVNA SKUPNOST 
BRESTANICA 
KOLESARSKO DRUŠTVO 
SAVAPROJEKT KRŠKO 
POSAVSKI PLAVALNI 
KLUBCELULOZAR 
TURIST.-HORTIKULT. 
DRUŠTVOZDOLE 
POSAVSKI PLESNI 
KLUBLUKECKRŠKO 
PIHALNA GODBA 
KOSTANJEVICA 
PLANINSKO DRUŠTVO 
BOHORSENOVO 
OŠPODBOČJE 

KRAJEVNASKUPNOST 
BRESTANICA 
MODELARSKI KLUB 
KRŠKO 
ZDRUŽENJEBORCEV 
INUDELEŽENCEVNOB 
ROKOMETNI KLUB 
INTERIERKRŠKO 
KUDRAKA 

OBČINSKA GASILSKA 
ZVEZA KRŠKO 
OBČINSKA GASILSKA 
ZVEZA KRŠKO 
AKADEMSKI SLIKAR 
JOŽE MARINC, DOBE 1 
KOSTANJEVICA 
BALINARSKI KLUB 
KRŠKO 
ŠAHOVSKI KLUB KRŠKO 

NOGOMETNI KLUB 
KRŠKO 
ŠPORTNO DRUŠTVO 
KOSTANJEVICA 

VRSTA 
PRIREDITVE 

PROSLAVA DNEVA 
KRVODAJALCEV 

SLAVNOSTNI KONCERT 
OB 50-LETNICI OBSTOJA 

MOŠKI ZBOR BRESTANICA 
IN MEŠANI ZBOR IZ OBRIGHEIMA 

FIM-SPEEDWAY DIRKE ZA 
ZLATI ZNAK OBČINE KRŠKO 

PRVO KOLO PREDTEKMOVANJA 
ZA DRŽAVNO PRVENSTVO 

RADI IMAMO SVOJ KRAJ 

DRUGO KOLO PREDTEKMOVANJA 
ZA DRŽAVNO PRVENSTVO 
PROSLAVA KRAJEVNEGA 

PRAZNIKA 
KOLESARSKA DIRKA 

KRITERIJ MESTA 
LILEG'95-MEMORIALNA 

TEKMA MLAJŠIH 
VIDOVANJEVKOSTANJKU 

TRETJE-Oš FESTIVAL 
ZAKLJUČEK PLESNE SEZONE 

PROMENADNI KONCERT 

KRESNA NOČ-NOČNI 
POHODNABOHOR 

PRAZNOVANJE 140-LETNICE 
DELOVANJA ŠOLE V KRAJU 

RAZSTAVA 0 ZGODOVINI 
BRESTANICE IN ŠIRŠE 
MODELARSKI MITING 

DOMICILNAPHOSWVA 
KOZJANSKIHODREDOV 

JUBILEJNA PROSLAVAOB 
40-LETNICIROK.KLUBA 

NASTOP KRAJEVNIH 
LJUDSKIH PEVCEV 

SREČANJE GASILSKE 
MLADINE IN ŠOL OBČINE 

ZBOROVANJE GASILCEV IN 
GASILSKA PARADA 
LIKOVNA RAZSTAVA 

GOSTUJOČI UMETNIK 

TURNIRVBALINANJU 

DRŽAVNO PRVENSTVO 
VHITROPOTEZNEMŠAHU 

MEDNARODNA NOGOMETNA 
TEKMA 

REKREATIVNO VESLANJE 
OTOČEC-KOSTANJEVICA 

PREDVIDENI ČAS 
INKRAJPRIRED. 

01.06.1995 
KULTURNI DOM 

KRŠKO 
03.06.1995 

GRAD BRESTANICA 

03.06.1995 
STADION MATIJE GUBCA 

03.06.1995 
BAZEN KRŠKO 

03.06.1995 
KULTURNI DOM 

10.06.1995 
BAZEN KRŠKO 

10.06.1995 
GRAD BRESTANICA 

10.06.1995 
KRŠKO 

17.06.1995 
BAZEN KRŠKO 

18.06.1995 
KOSTANJEK 

22.06.1995 
KULTURNI DOM 

23.06.1995 
KOSTANJEVICA 

23.06.1995 

23.OZ.24.06 
OŠPODBOČJE 

JUNU1995 
GRAD BRESTANICA 

25.06.oz.02.07. 
ŽADOVINEK 

JUNIJ 

JUNIJ 
KULTURNI DOM 

JUNIJ 1995 
RAKA 
JUNU 

JUNIJ 
DOBE1 

JUNIJ 
BALINIŠČE H-SREMlC 

JUNIJ 

JUNIJ 

JULIJ 

Obveščamo vse organizatorje prireditev, da bomo v NAŠEM 
GLASU vse leto za vsak mesec posebej objavljali vse večje 
prireditve na območju naše občine. Zato narr 
ročite vse potrebne podatke, mi pa bomo 
prireditev vključena 
prireditev, da bomo 
ditev v občini Krško 

pravočasno spo-
poskrbeli, da bo 

v objavo. Hkrati obveščamo organizatorje 
za nAslednje leto pripravili Koledar prire-
v obliki brošure, zato že 

o prireditvah, ki bi jih vključili v to brošuro. 
sedaj razmišljajte 

OBČINA KRŠKO 

O B V E Š Č A 
vse pravne in fizične osebe, da je bil v Uradnem listu RS, št. 
11/95 objavljen naslednji razpis: 
Na podlagi določil zakona o izvrševanju proračuna Republike 
Slovenije za leto 1994 (Uradni list RS, št. 26/94), uredbe o zača
snem financiranju potreb iz proračuna Republike Slovenije v 
letu 1995 (Uradni list RS, št. 82/94) in odredbe o postopku za 
izvajanje javnega razpisa za oddajo javnih naročil, ki se finan
cirajo iz proračuna Republike Slovenije (Uradni list RS, št. 19/ 
94), objavlja Ministrstvo za gospodarske dejavnosti, Kotnikova 
5, Ljubljana 

javni razpis 
za področje energetike 

B) Pridobivanje sredstev za prezaposlovanje delavcev v premogov
ništvu 
1. Predmet razpisa 
Sredstva za prezaposlovanje delavcev v premogovništvu so name
njena spodbujanju gospodarskega razvoja tistih območij, ki se jim 
zaradi postopnega zapiranja premogovnikov zmanjšujejo gospodar
ske možnosti, in spodbujanju prezaposlovanja presežnih delavcev 
Rudnikov rjavega premoga Slovenije, Trbovlje v druge dejavnosti. 
Sredstva za prezaposlovanje delavcev v premogovništvu se uporab-

TEHNOTRADE Rajec, d.o.o. 
Cesta prvih borcev 24 
68250 Brežice 

Objavljamo prosto delovno mesto 
KOMERCIALNEGA DIREKTORJA 

Razpisni pogoji: 
Kandidat mora razen splošnih pogojev izpolnjevati še nasled
nje: 
- 5 let delovnih izkušenj na vodilnem delovnem mestu v komer

ciali, 
- diplomiran ekonomist ali diplomiran komercialist, 
- zaželjeno je znanje nemškega ali angleškega jezika. 
Kandidata bomo sprejeli takoj za nedoločen čas. 
Pisne prošnje z dokazili o izobrazbi naj kandidati pošljejo na 
gornji naslov. Delovno mesto je prosto do popolnitve. 

S T U DIJ IBB t Z ICl mami 

!HRVATSKO 
ZAGORJE 

TEU: 049/370-515, 370-
561, 371-255 

FAX: 049/372-06S 

PODATKI O PROPAGAN
DNEM OGLAŠEVANJU SO 

DOSEGLJIVI NA UREDNIŠTVU 
NAŠEGA GLASA 

TELEVIZIJA N O V O MESTO 

dSftall 
s Trdinovega vrha 

na kanalu 

vsak ponedel jek ob 18. uri 
OTROŠKA ODDAJA 

in po NOVICAH 
ŠPORTNI PRECLED 

vsak torek ob 20. uri 
CELOVEČERNI FILH 

in NOVICE ob 21.30 

vsako soboto 
tedenski pregled 

OD SOBOTE DO SOBOTE 
in 

m l a d i n s k a oddaja 
H K C T V 
v s a k dan 

ob 19. in 2 1 . uri 
NOVICE 

Kino Kostanjevica 
3. VI. ob 21. uri: HITRE 
TARČE, akcijski 
4. VI. ob 21. uri: KVIZ, dra
ma 

Kine Šentjernej 
2. VI. ob 20. in 22. uri: 
ZVEZDNA VRATA, znan
stvena fantastika 

<©. I H & a n O a S časopis za Posavje in okolico 
'—- Uredništvo: CKZ 23, 68270 Krško 

Naročam izvod(ov) Našega glasa. Pošljite mi ga (jih) 

na naslov: 

(poln naslov in podatki o naročniku, pravni ali fizični osebi) 

Telefon: 

Kraj, datum: 

(podpis naročnika in žig) 

MALI OGLASI 
. • ." : :—•••• • • • • • • :•• : V " 

Iščem dekle ati mlajšo upoko
jenko - trgovko za honorarno 
prodajo na krški tržnici ter 
dvakrat tedensko za likanje. 
Tel.: 22-140. 
Prodam otroški pograd (raz
stavljiv) z jogiji. Tel.: 32-841 
(po 19. uri). 

Prodam obnovljen klavir. 
Cena po dogovoru. Tel.: 33-
608. 
Prodam traktor Deutz 25 KS 
s koso. Cena po dogovoru. 
Tel.: 33- 608. 

Najamem enosobno ali dvo
sobno stanovanje v Krškem ali 
okolici. Tel.: 21-110 int. 152 
(dopoldne). 

V najem oddam sobo v klet
nih prostorih na Cesti 4. julija 
60 v Krškem, primerno za vi-
deoteko. Tel.: 33-985. 
Nudimo vse vrste servisnih 
storitev in montažo ter centri
ranje gum. Na ogled tudi do
stavna vozila znamke TAZ. Av-
toservis Franc Kos, Poljska 
pot 3 a, 68270 Krško. Tel./fax.: 
0608/22-219. 

NUDIMO delo razočaranim 
zavarovalnim zastopni
kom. Pisne prijave in infor
macije na naslov: 

PRIMIT d.o.o. 
Letališka 33 
61000 Ljubljana 

OBČINA KRŠKO 

O B V E Š Č A 
vse zainteresirane pravne in fizične osebe, da je SAVAPRO
JEKT Krško kot izdelovalec Programa za zapiranje rudnika 
Senovo v Uradnem listu objavil: 

PRVI URADNI POZIV 
zainteresiranim podjetjem, gospodarskim družbam in podjetni
kom posameznikom, ki imajo razvojne ideje in konkretne pro
grame, da jih ponudijo in izvedejo v sklopu programa zapiranja 
rudnika Senovo. 
Opredelitev Zakona je, da bo bodočim investitorjem, ki bodo 
v obdobju zapiranja rudnika (predvidoma 1995-2000) organi
zirali nadomestno proizvodnjo na Senovem ali zaposlili delavce 
rudnika (predvsem rudarje), podal možnost določenih ugodno
sti, kot so: 
- koriščenje obstoječih proizvodnih in infrastrukturnih objektov 

pod ugodnejšimi pogoji, 
- denarne spodbude za prezaposlovanje delavcev rudnika, 
- možnost koriščenja drugih sredstev pod ugodnimi pogoji 

(občinska sredstva, bančni krediti...). 
Evidentirani programi bodo upoštevani kot ena od osnov za 
opredelitev razvojne strategije Senovega v novih razmerah, kar 
lahko pomeni boljše izhodišče za hitrejšo uresničitev posame
znih programov. 
Prijava naj vsebuje povzetek poslovnega načrta, študije oz. 
investicijskega programa, iz katerega je razvidno: 
- opis investicije, 
- ocena predračunske vrednosti in predvideni viri financiranja, 
- število potrebnih delavcev, 
- ekološka primernost programa, 
- zagotovila glede tržne, tehnološke in ekonomske upraviče

nosti programa. 
Ker je rok za izdelavo Programa zapiranja rudnika Senovo 
omejen, prosimo zainteresirane, da svojo ponudbo oz. prijavo 
posredujejo v roku 30 dni od prijave, na Savaproiekt Krško, 
CKŽ 59. 
Izjemoma bomo upoštevali za vključitev v program tudi tiste 
ponudbe, ki jih bodo ponudniki napovedali v navedenem roku, 
z opredelitvijo kasnejšega roka za dostavo celotnega progra
ma. 
Ponudniki, katerih programi bodo predlagani za vključitev v 
program zapiranja rudnika Senovo, bodo o tem obveščeni v 
roku 90 dni od prijave programa. 
Dodatne informacije lahko zainteresirani dobijo tudi po telefonu 
0608/22-402, 22-625 (int.221) oz. po telefaksu 0608/21-246 
(Savaprojkt Krško, g. Drmič) in 0608/79-300 (Rudnik Senovo, 
g.Klanšček). • 

Ijajo za sofinanciranje projektov, dokup zavarovalne dobe in finan
ciranje programov identifikacije alternativnih poklicnih sposobnosti. 

2. Merila in pogoji 
a) Dokup zavarovalne dobe za upokojitev trajno presežnih delav

cev v RRPS v skladu z zakonom in kriteriji ter merili, ki jih določa 
Ministrstvo za gospodarske dejavnosti in Ministrstvo za delo, dru
žino in socialne zadeve. 

b) Zahtevek za sofinanciranje projektov lahko vloži investitor, ne 
glede na sektor lastništva ali poslovne organiziranosti, ki odpira 
nova delovna mesta tako, da zaposluje delavce iz RRPS. Ministrstvo 
bo sofinanciralo projekte prezaposlovanja v višini do 1.000.000 SIT 
na delovno mesto (v podjetju, samostojnemu podjetniku ali delavcu 
RRPS, ki se prezaposli na kmetijo, ob pogoju, da pridobi status 
kmeta), z obveznostjo zaposlitve delavcev iz RRPS vsaj za dobo 
2 let. Vsaj leto pred tem podjetje ne sme odpustiti nobenega zapo
slenega. 

c) Programi identifikacije alternativnih poklicnih sposobnosti de' 
lavcev v rudnikih rjavega premoga. i 
3. Vsebina vloge u 
Prijava mora vsebovati: 

Ad a) Dokup zavarovalne dobe 
- prijave za dokup zavarovalne dobe v skladu s kriteriji iz točke 
2/b pripravi RRPS. 

Ad b) Sofinanciranje projekta: 
- firmo oziroma ime ponudnika, 

- dokazilo o registraciji, 
- ustrezen poslovni načrt, 
- dokazilo o sklenitvi delovnega razmerja za nedoločen čas - obra
zec M 1, 
- dokazilo o statusu kmeta, 
- izjava, da podjetje vsaj leto dni ni odpustilo nobenega zaposlene
ga, (zahtevajo se elementi, smiselni iz druge b točke razpisa). 

Ad c) Prijava mora vsebovati: 
- firmo oziroma ime ponudnika, 
- dokazilo o registraciji, 
- zahtevane reference, 
- vzorec pogodbe s ponudbenim izračunom s prilogami, 

: - seznam strokovnjakov, ki bodo sodelovali pri izvajanju nalog, 
•"•navedbo pooblaščene osebe ponudnika, ki daje tolmačenja na za
htevo naročnika. 
Vloge za pridobitev sredstev morajo biti poslane v zaprti ovojnici 
z oznako "Ne odpiraj - prijava za razpis - prestrukturiranje premo
govnikov". 
4. Rok za prijave 
Rok za prijave je odprt do izčrpanja sredstev oziroma najkasneje 
do konca obdobja začasnega financiranja. 
O vlogah bo Ministrstvo sklepalo mesečno na podlagi predhodne 
ocene in predloga Strokovne skupine. 
Dodatne informacije v zvezi z razpisom dobite pri Janezu Žebretu, 
tel. 061/171-33-01 ali Primožu Bizilju, tel. 061/171-32-77 vsak de
lovni dan. 

http://23.OZ.24.06
http://25.06.oz.02.07


GI ZADNJA NAŠ GLAS 20, 31. MAJ 1995 J 
Maša anketa: 

Javne hiše, zatočišče za perverzneže ali 
za sanjače? 

v. 
Že kar nekaj časa v slovenski javnosti tli poljavna razprava o tem,-

ali naj prostitucijo in prostitutke legaliziramo in spravimo v uradne 
javne hiše ali pa naj se oblast še naprej dela, da tega pri nas ni. 
Z legalizacijo in registracijo bi prostitutke morda za kanček lažje 
zaščitili pred nasilnimi zvodniki in klienti, zagotovili bi nujne redne 
zdravniške preglede in tudi siceršen nadzor nad to dejavnostjo. 
Seveda ni nobena država dobrodušna in se ne vznemirja predvsem 
zaradi dobrobiti (volilno nepomembne) skupine svojih podanikov. 
Državi gre predvsem za to, da tudi od prostitucije pobere davke in 
da ženske, tako kot vse druge obrtnike, prisili k plačevanju vsaj 
minimalnega zdravstvenega ter pokojninskega zavarovanja. Če bo 
le šlo. 

Seveda s tem ne bo izginila ne otrošk^. ne homosekssualna 
prostitucija ne trgovina z belim blagom, ker b% vse to pač še naprej 
moralo ostati skrivno. Morda bo policija dobila nekoliko več pregleda 
nad bratsko (no ja, sestrsko) pomočjo, uvoženo iz vzhodnih držav 
Evrope, kar pa sploh ni zanemarljivo. Ukrajinske, ruske, češke, 
poljske, romunske ... prostitutke so menda samo predhodnica, ki 
pripravlja logistično infrastrukturo organiziranega kriminala, mafija-
šev iz svojih držav. Da, tam, kjer je zlo, ga je rado veliko na kupu. 

Pa nikakor ne trdim, da je sama prostitucija zlo. Je pač eden 
izmed družbenih pojavov, tako kot pornografija, homoseksualnost 
obeh spolov in vse druge podobne reči. Nekatere so celo zelo 
deviantne, medtem ko bi za prostitucijo to težko rekli v vsakem 
primeru. Javnih razprav se bomo ob morebitnih odločnejših posku
sih, da bi legalizirali javne hiše in javne ženske (če ostanemo pri 
klasiki in ne dražimo ljudi z javnimi moškimi) še naposlušali. Uvodi 
k anketam praviloma nastajajo še preden lahko njihov avtor prebere 
izjave anketirancev o istem vprašanju. Zato lahko tudi tokrat samo 
ugibamo, kako se bodo vprašani odzvali. Ostaja dejstvo, da prosti
tucija je, da so prostitutke boljše in slabše cenovne in siceršnje 
kategorije in da jih ne bi bilo, če ne bi bilo povpraševanja po njih. 
Lahko se delamo še tako nedolžne in nevedne, dejstva so taka. 
Kdo pa še ni sanjaril o sosedovi Francki, ki je boljša ali pa vsaj 
tako zanimivo drugačna od lastne Francke pod njim? Enako velja 
tudi za ženske, ki menda med seksom doma mižijo zato, da ne 
vidijo, kateri osel jih jase. 

Država bo slej ali prej poskrbela, da pobere davek tudi od te 
dejavnosti, saj kako bi pa drugače lahko zaslužila pri (recimo) pri
kupni dami, ki ji Bog ni dal drugega kakor lepo telo in čeden obraz! 
Verjetno pa še dolgo ne bomo imeli prav veliko bordelov. V Sloveniji 
namreč ni ravno velikih mest, da bi se lahko ljudje hodili v množico 
skrit pred radovednimi sosedi. V majhnih mestih je pa križ. Tudi 
prostitutkam je dolgčas: "Saj je tako, kot da bi bila poročena. Ob 
ponedeljkih prihajata mesar in brivec, ob torkih sodnik in zdravnik, 
ob sredah kavarnarji in lastnika dveh klubov ..." Bomo videli! (ika) 

Bojan Bašek, krampolog iz Krškega: 
"Načelno sem za legalizacijo javnih hiš, 
saj bi bile s tem stranke bolj zavarovane 
pred spolnimi boleznimi, ne pa zdaj, ko 
ne vedo, v kaj se spuščajo. To bi bilo 
dobro tudi za prostitutke, saj bi bile social
no in zdravstveno zavarovane. Denar, ki 
pa bi ga od poslovanja javnih hiš pobrala 
država, bi ga lahko namenili obolelim za 
aidsom. Pornografija, ki jo prikazujejo na 
naših TV ekranih, mi ni všeč, bolj so mi 
všeč erotični prizori v starih jugoslovan
skih filmih, kot so: Kdo tam poje, Maraton
ci tečejo poslednji krog, Žikova dinastija... 

Roman Fink iz Brežic: "Glede legaliza
cije javnih hiš mislim, da bi bilo vse v redu, 
super in "fajn". Na ta način bi se zmanjšala 
ilegalna prostitucija in povečala varnost 
ljudi. Vendar pa bi vse moralo biti pod 
zdravniškim nadzorom. Pornografija kot 
takšna, je človeška. Tako jaz kot mnogi 
drugi imamo skrite želje in potrebe. Mislim 
pa, da je o tem delikatno govoriti. Vsak 
človek presoja sam o sebi in tudi o porno
grafiji, katero marsikdo obožuje ali blati." 

Andreja Menic, dijakinja iz Velikega Podloga: Ne, nisem čisto 
proti pornografiji, do neke mere naj kar bo. Le če je tega preveč, 
ni najbolj priporočljivo. Javne hiše pri nas, v Posavju? Ne bi rekla, 
da pri nas so. Mene to prav nič ne briga - če so ali če niso. Ne 
bi me niti motilo, če bi javne hiše in prostitucijo legalizirali." 

uredniku 
Sem reden bralec Našega glasa, 

katerega odgovorni urednik si ti že 
od samega rojstva. Cenim vztraj
nost snovalcev lokalnega, bolj re
gionalnega časopisa s tabo na če
lu. Domače sem prepričal, da be
seda v "našem" časopisu nič manj 
ne velja kot tista v velikih, z veliko 
denarja, kot so Delo, Dnevnik, Re
publika, Večer pa še kateri. 

Ko sem danes zvečer po enaj-
sturnem sestankovanju med dru
gim tudi o proračunu za ceste pri
šel domov, mi je v roke prišel čla
nek v Našem glasu, pod naslovom: 
"Avtocesta kot lestev za ambicije, 
regija kot drobiž za trgovanje?". V 
članku razpredaš o problemih iz
gradnje avtoceste, preplastitvi ob
stoječe magistralke, predvsem pa 
si kritičen do poslancev, ki po tvo
jem mnenju storijo premalo ali nič, 
da se probleme razreši. 

Naj ti povem, da živiš v zmoti, 
poleg tega pa hote ali nehote zava
jaš tudi bralce vašega časopisa. 
Če bi nekateri čakali tvojega pre
bliska, bi verjetno res ostali brez 
avtoceste, pa tudi brez preplasti-
tve obstoječe magistralke M - 1 . 

Najprej o letošnjem proračunu. 
Takoj po objavi državnega prora
čuna, ki je očitno pokazal na 
skromnost sredstev za izgradnjo 
in vzdrževanje cest v Posavju, so 
najprej leteli naši očitki na g. Ume-
ka - ministra za promet in zveze 
in g. Dvornika - državnega sekre
tarja za ceste, ki sta bila snovalca 
in predlagatelja deleža za ceste. 
Ker samo od negodovanja ni nič, 
sva se s kolegom Černeličem in
tenzivno lotila priprave amandma
jev za povečanje deleža za izgrad
njo in popravilo najnujnejših odse
kov v Posavju, pa tudi na Dolenj
skem, Kozjanskem in v Radečah. 
Že bistveno pred sestankom župa
nov v Brežicah, ki so razpravljali 
in javno opozorili na problematiko 

cest, so bili amandmaji za poveča
nje deleža za ceste v višini cca. 
ene milijarde tolarjev usklajeni, 
med drugim tudi za preplastitev 
dela magistralke. 

Sedaj pa še o izgradnji avtoceste 
in o molčečih ljudeh iz Posavja, ki 
bi se lahko oglasili. Dragi Ivan, če 
bi kdaj vprašal mene ali Černeliča, 
bi lahko izvedel, potem pa tudi na
pisal o našem trudu, da bi v Slove
niji istočasno gradili tako avtoce
sto od Primorske do Prekmurja, 
kot od Jesenic do Obrežja. Če bi 
kdaj poiskal magnetograme s sej 
odbora za infrastrukturo ali sej 
državnega zbora, na katerih smo 
razpravljali o tej temi, bi lahko ve
del, da smo se nekateri intenzivno 
bojevali za našo avtocesto. Žal , 
nas je bilo pri glasovanju premalo, 
da bi si izborili enakovreden polo
žaj za istočasno gradnjo avtoces
tnega križa. Tako je uspel le moj 
amandma za izgradnjo odseka Vi
šnja Gora-Bič do leta 1999, ostalo 
pa je izpadlo iz programa. Da pa 
resnično ne bi prišlo do tega, da 
bi Dolenjci in Posavci ostali brez 
avtoceste, sem že konec lanskega 
leta pripravil in skupaj s še nekate
rimi podpisniki vložil zakon za za
gotovitev sredstev za izgradnjo av
tocest od Jesenic do Obrežja. Ta 
zakon je v parlamentarni procedu
ri, nam pa zagotavlja, da bo avto
cesta do Obrežja dejansko zgraje
na, čeprav štiri leta kasneje. O ce
stah toliko, o jajcih v ustih o katerih 
govoriš v svojem članku pa le toli
ko: ostala bodo na svojem mestu, 
če le ne bomo Posavci sami sebi 
največji zavistneži. O tem pa dru
gič. 

Dragi urednik, prosim, da moje 
pismo objaviš v časopisu Naš glas 
na istem mestu kot je bil objavljen 
tvoj članek. 
S spoštovanjem! 

Branko Jane 

Tatjana Večko, tajnica, s Senovega: 
"Pornografije in prostitucije je vsak dan 
več. Tudi to je delček cene za probliževa-
nje Evropi. S kabelsko in satelitsko TV 
smo dobili take programe. Tudi video po
dročje je zasičeno s pornografskimi kase
tami. Vse to gre dobro v denar in ustvarja 
visoke dobičke. Mene osebno pornografi
ja ne moti. Problem pa nastane, če take 
stvari gledajo otroci, saj dobijo napačno 
sliko o ljubezni in seksu. Tudi prostitucije 
ni mogoče preprečiti. Pri nas |e zelo raz
širjena. Mislim, da je prišel čas. ko bi jo 
morali legalizirati. Ob tem bi morali sprejeti 
zelo stroge zakone in merila, predvsem v 
smislu zdravstvenih pogo|ev. pa tudi pro
storskih in družbenih obveznosti. Na| pla-
čujeio dajatve kot vsi drugi občani." 

e Tel.: 0608/62-905,62-906 
Cesta svobode 37, Brežice 

Xbune d.o.o. 

Naš glas še vedno zbira 
nove naročnike 

Naš glas tokrat organizira drugi krog zbiranja novih naročni
kov. Za Vas, spoštovani novi naročnik, ki boste z izpolnitvijo 
naročilnice pridobili pravico do nižje cene Našega glasa, kakor 
je v prosti prodaji in pravico do brezplačne objave malega 
oglasa (do 10 besed), smo pripravili naslednje nagrade: 
- Discoteque Paradiso: 5 krat prosti vstop za dve osebi 

kadar koli v soboto 
- Gostišče Tri Lučke: 1 krat nedeljsko kosilo 
- Vino Brežice: 1 krat vrednostni bon za omot 6 plastenk 

brezalkoholne pijače F1T 
- Fitness klub Požun Senovo: 2 krat mesečna karta za fitness 
- Banka Celje: 3 nahrbtniki Mont 
- Lisca Sevnica: 4 darilni kuponi za kopalke 
- DZS prodajalna Brežice: 2 krat knjižna nagrada 
- Hotel Petrol Čatež: gostinska storitev v vrednosti tOOpgj.1 

in 2 krat štiri kremne rezine 
- Lepotilni salon Katarina Krško: 1 krat modna ondulacija 
- Vinska klet Leskovec: 2 krat darilni karton vina 
- GPS Sevnica: t krat vrednostni bon za 1000 SIT delikatese 

pri hotelu Ajdovec in 1 krat vrednostni bon za 1000 SIT 
picerije Ajdovec 

- Agrokombinat Krško: 1 krat zaboj jabolk v hladilnici v Stari 
vasi 

- Mercator Preskrba Krško: vrednostni bon za 15.000 SIT 
- Turistična agencija Karantanija: enodnevni izlet v tujino 

za eno osebo 
Rezultate žrebanja novih naročnikov bomo objavili v Našem 
glasu, ki bo izšel 12. julija '95. 

Razstava Društva kmetic Krška 
Krško, maja - Društvo kmetic Krško pripravlja razstavo ročnih 

det iz kmečke skrinje, ki se bo pričela 2. junija ob 11. uri. v kulturnem 
domu. 

3. junija pa bo posavsko srečanje kmetic v gasilskem domu v 
Leskovcu, kjer bo poudarek rta 20. obletnici delovanja društva, (teaj 

Ob kofetku 

Muška Abram o kmečkih ženskah: 

"Nismo samo za ob štedilnik!4* 
Nuška Abram z Dobrave pri 

Kostanjevici že četrto leto us
pešno vodi Društvo kmetic 
občine Krško, ki letos šteje 
okoli 400 članic. Za svoja dela 
je prejela že mnogo priznanj. 
Pri Abramovih imajo veliko, 
trdno kmetijo z veliko obdelo
valnimi površinami. Prvotno 
so se ukvarjali z živinorejo, se
daj pa so se usmerili izključno 
v pridelovanje zelenjave in sa
dja, tako da bodo celo hlev 
preuredili v skladišče. Gospa 
Nuška se z vsem srcem po
sveča gojenju pridelka, prav 
tako pa tudi opravlja svoje 
delo v društvu. Nikoli ji ne 
zmanjka energije, saj vse dela 
z veseljem, zagnanostjo in do
bro voljo. 

Znano je, da dosegate pov
sod, kamor se odpravite, lepe 
rezultate in zastopate občino 
Krško. Kako ste začele? 

"Društvo kmetic Krško je bilo 
ustanovljeno leta 1975 pri 
krškem Agrokombinatu na po
budo živinorejsko-veterinarske-
ga zavoda iz Celja. Vodila ga je 
Marta Metelko. V začetku je bil 
njihov cilj za trenutek odtegniti 
žene od vsakodnevnega dela. 

da si ogledajo kaj več, ne le do
mače kmečko ognjišče. Kasneje 
so se pod vodstvom Marice Ži-
vič pričeli najrazličnejši izobra
ževalni programi. Žene so s 
skupnimi močmi organizirale 
razstave, kulturne prireditve, po
gostitve ob raznih otvoritvah. 

Sodelovale so na Gostinsko- tu
rističnem zboru na Bledu, kjer 
so prejele zlato priznanje za ku
linarično predstavitev martino-
vanja. Za različna udejstvovanja 
in sodelovanja pa so bile nagra
jene s turističnim nagljem. Ka
sneje je društvo prešlo v roke 
kmetijsko-svetovalne službe 
pod vodstvom Branke Radej-
Koren. Poudarek je bil na izobra
ževanju kmetic, strokovnem us
posabljanju, družabnih in dobro
delnih prireditvah, akcijah za 
urejanje podeželja, varstvu oko
lja in lepšem življenju na vasi. 
Vsako leto, postalo je že tradi

cionalno, pa redno hodimo na 
ginekološke preglede, s čimer 
se izognemo mnogim boleznim. 

Moram pa poudariti, da nismo 
"zaprte" samo v krški občini, 
ampak se pokažemo tudi nav
zven. Že štirikrat smo sodelova
le na Killianovem sejmu v pobra
teni občini Obrigheim, kjer smo 
predstavljale našo domačo 
kmečko kuhinjo, izdelke doma
če obrti in folkloro. Vsako leto 
se s svojimi izdelki pokažemo 
tudi na razstavi Dobrote sloven
skih kmetij na Ptuju in na Turi
stično- gostinskem zboru v Ma
riboru, kjer promoviramo našo 
občino, s seboj pa vedno odne
semo veliko priznanj. Pravza
prav rade sodelujemo povsod, 
kamor nas povabijo." 

Tudi na kostanjeviški cvič-
kariji ste imele svojo stojnico, 
okoli pa vedno polno ljudi. 

Kako tečejo dela na področju 
krajevne skupnosti Kostanje-

"Po prireditvah, ki jih priprav
ljamo ob 20. obletnici delovanja 
društva, bomo organizirale usta
novni sestanek aktiva kmečkih 
žena na področju KS Kostanje
vica in Podbočje. Želimo usta
noviti aktiv na svojem področju, 
saj bi tako lažje delale in se ne 
bi bilo potrebno za vsako malen
kost voziti v Krško. Na ta način 
bi pridobile tudi več članic." 

Le kako vam uspeva uskla
jevati velika vsakodnevna 
opravila doma, na kmetiji, kjer 
včasih delate do trdnega mra
ka, ter vse stvari v društvu, ki 
pa jih tudi ni malo? 

Pri delu mi daje vso podporo 
mož. Živiva drug z drugim, kar 
je tudi najin moto. Ravno to bi 
želela doseči tudi pri drugih že
nah, saj so mnoge še danes za
postavljene. Delam z veseljem, 
kakor tudi druge naše članice. 
Vse, kar smo dosegle, nam je v 
ponos . (Lea) 


